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2 Občinski praznik

OBČINA KIDRIČEVO VABI NA 
OBČINSKI PRAZNIK

10. 6. in 11. 6. 2005 Likovna kolonija 
KIDRIČEVO

nočni turnir v malem nogometu

ŠPORTNI PARK LOVRENC

monokomedija PAVLEK

PRED AVLO OŠ CIRKOVCE

dobrodelni turnir v nogometu -

IGRIŠČE CIRKOVCE

Pesem naj doni 
KUNGOTA PRI PTUJU

občinsko gasilsko tekmovanje

IGRIŠČE CIRKOVCE

rekreativno kolesarjenje invalidov 
- KIDRIČEVO
promenadni koncert pihalnega orke
stra Talum
PRED RESTAVRACIJO VITAL 
KIDRIČEVO
otvoritev Lekarne 
KIDRIČEVO

kresovanje - ŽUPEČJA VAS

nočni veteranski turnir v nogometu

ŠPORTNI PARK APAČE

razstava ročnih del 
VITAL KIDRIČEVO
kolesarski maraton 
KIDRIČEVO
šahovski turnir 
DVORANA APAČE
košarkarski turnir 
DVORANA CIRKOVCE

srečanje gasilk podravske regije

ŠOTOR LOVRENC

turnir v tenisu 
TC KIDRIČEVO

razstava malih pasemskih živali

ŠOTOR LOVRENC

6. mednarodno srečanje starodobnih 
vozil - KIDRIČEVO
Osrednja prireditev ob občinskem 
prazniku

DVORANA LOVRENC

otovoritev novih društvenih prosto
rov in zabava z ansamblom Ptujskih 
pet

ŠOTOR LOVRENC

DOBITNIKI OBČINSKIH PRIZNANJ

Listino častni občan prejme:
Anton Brglez, Cirkovce 10, za dolgoletno delo na področju raz
voja kulturnih dejavnosti.

Plaketo občine Kidričevo prejme:
Alojz Šprah, za dolgoletno delo na področju razvoja lokalne 
samouprave.

Grbe občine Kidričevo prejmejo:
- Prostovoljno gasilsko društvo Mihovce - Dragonja vas, za 

80-letno delo na področju požarne varnosti,
- Tamburaška skupina Prosvetnega društva Cirkovce, za 30-

letno delo tamburaškega orkestra,
- Branko Strel, Lovrenc, za opravljeno delo na področju razvoja 

kraja in uspešno delo v podjetništvu,
- Bojan Lubej, Kidričevo, za delo na področju slikarstva in vi

nogradništva.

OBČINA KIDRIČEVO

Seznam učencev, ki so osnovno šolo zaključili vsa 
leta z odličnim uspehom:

OSNOVNA ŠOLA KIDRIČEVO

1. Adrijana Korez, Cesta v Njiverce 29
2. Urška Glažar, Njiverce, Vegova ul. 20
3. Katja Kerček, Kungota pri Ptuju 107
4. Miha Kosi Fuks, Apače 187
5. Leonida Logar, Pleterje 11/a
6. Urška Strel, Lovrenc na Dr. polju 84/b
7. Darja Štagar, Lovrenc na Dr. polju 97/a
8. Gregor Vidovič, Kungota pri Ptuju 82
9. Eva Cicmanovič, Njiverce vas 37
10. Maja Hazenmali, Lovrenc na Dr. polju 44
11. Uroš Jazbec, Njiverce, Ul. Nikole Tesle 27
12. Anja Kornet, Kidričevo, Ul. Borisa Kraigherja 13
13. Sašo Kornet, Kidričevo, Kajuhova ul. 9
14. Denis Kouter, Župečja vas l/g
15. Ines Lampret, Apače 271
16. Žanin Maloič, Kidričevo, Kajuhova ul. 13
17. Tim Malter, Kidričevo, Kajuhova ul. 6
18. Žan Petek, Župečja vas 31

OSNOVNA ŠOLA CIRKOVCE

1. Barbara Munda, Dragonja vas l/a
2. Barbara Korošec, Dragonja vas 8
3. Samo Horvat, Pongrce 13
4. Eva Koren, Sp. Jablane 43
5. Anita Medved, Lovrenc na Dr. polju 16
6. Špela Drevenšek, Mihovce 48

Ti bodo na občinskem prazniku prejeli knjižne nagrade.

10. 6. 2005 ob 20. uri

11.6. 2005 ob 20.30 uri

17. 6. 2005 ob 18. uri

17. 6. 2005 ob 18. uri

18.6. 2005 ob 9. uri

18.6. 2005 ob 9. uri

18. 6. 2005 ob 10. uri

23. 6. 2005 ob 13. uri

24. 6. 2005 ob 20. uri

24. 6. 2005 ob 20. uri

25. 6. 2005 ob 9. uri 

25. 6. 2005 ob 10. uri

25. 6. 2005 ob 13. uri

25. 6. 2005 ob 14. uri 

25. 6. 2005 ob 15. uri

25. 6. in 26. 6. 2005

25. 6., 26. 6. in 27. 6. 05

26. 6. 2005 ob 10. uri 

26. 6. 2005 ob 14. uri

26. 6. 2005 ob 15.30 uri
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Uvodnik 3

Prizadevanja prinašajo uspehe in napredek
V minulem letu smo se ubadali vsak s svojimi težavami in zadovoljstvom. Prav je, da kot župan že tradi
cionalno zapišem nekaj besed o zadovoljstvu, pa tudi o delu občinske uprave, ki mu je botrovalo. 
Slovenci smo že taki, da raje kritiziramo in stokamo, kot da se pohvalimo. Kolikokrat se nam zgodi, da 
nekoga povprašamo: Kako se imaš? Kako ti gre? Že res, da marsikomu ne gre preveč dobro, celo slabše 
kot do sedaj, če je na primer izgubil delo ali imel družinske težave, toda zelo redko bomo dobili kak dru
gačen odgovor, kot: »Še kar!« ali »No, ja!« ali »Ni, da bi se hvalil.«
»Favšija« je pač nacionalna bolezen, sam pa menim, da se je vredno spomniti in pohvaliti dosežke in 
uspešno delo.
Od našega praznika pred letom dni je bilo kar nekaj storjenega in doseženega, pa naj na kratko obnovim 
zadeve, ki ste jih večinoma tudi zaznali.
Tako smo še pred začetkom šolskega leta dokončali dogradnjo nove in olepšane stare hiše znanja v Cir
kovcah. Zgradili smo prizidek, sanirali in podzidali temelje, izvedli novo hidroizolacijo, naredili nova 
stopnišča.

Končala seje zamenjava oken na osnovni šoli Kidričevo, ki so bila dotrajana, skozi prst široke špranje je pihalo otrokom, nedvomno pa je 
botrovalo tudi visokim stroškom ogrevanja. Za našo občino investicija ni bila majhna, vendar bo porabljenih okroglih 20 milijonov tolarjev 
za trajna aluminijasta okna prineslo zadovoljstvo šolarjem, koristno pa bo tudi glede stroškov ogrevanja.
Pa še to o šolstvu: minister Zver, ki je bil nedavno pri nas na obisku, je podprl naš načrt glede planirane gradnje skupne kuhinje za šolo in 
vrtec v Kidričevem po najstrožjih evropskih higienskih predpisih, hkrati pa podprl racionalno obliko vrtca, če bi novi vrtec gradili v sklopu, 
saj bo glede na zahtevno opremo tak projekt kar za 150 milijonov tolarjev cenejši. In teh sredstev praktično nimamo kje dobiti, tudi od mi
nistrstva ne. Kaj pa s 150 milijoni takšna občina, kot je Kidričevo, lahko »zgradi«, ni potrebno na široko naštevati.
Za primerjavo naj povemo, da smo približno toliko zagotovili za gradnjo nove obrtne cone, katere projekt je dokončno potrdil tudi občinski 
svet. Obrtna cona, namenjena malim in srednjim podjetjem, bo nedvomno prispevala k rasti naše občine, sploh pa niso zanemarljiva nova 
delovna mesta, ki jih bomo pridobili za naše občane. O projektu se je nedavno zelo pohvalno izrazil tudi minister za gospodarstvo mag. 
Andrej Vizjak, ki smo ga na obisku pri nas seznanili z gospodarskim razvojem občine in s pogoji gospodarjenja. Taje med drugim obiskal 
tudi Talum, kjer je zaposlenih veliko naših občanov. Talum čaka v bližnji prihodnosti kar težka naloga, namreč lastninjenje podjetja. Vsem 
nam - občanom - je prav gotovo do tega, da bi bil Talum uspešen in bi se podjetje kar najlepše razvijalo, izkoriščalo razvojne možnosti in 
uporabilo strokovne ter kadrovske potenciale.
Občina bo vsekakor podpirala take projekte, ki ne bodo dodatno obremenjevali okolja, predvsem pa bodo prinašali nova delovna mesta. 
Tudi Boxmarku pomagamo pri širitvenih prizadevanjih, saj na kupljenih površinah že gradi parkirne prostore, v čemer bo prispeval k večji 
urejenosti tega dela obrtne cone.
V prid večji zaposlenosti je korak storila tudi naša občina z ustanovitvijo režijskega obrata, kjer zaposluje okoli 15 delavcev v programu 
javnih del, pri čemer zagotovi stroške plač Zavod za zaposlovanje v višini 60 %. Zaposleni bodo urejali ulice, čistili zapuščene gramoznice, 
odvažali smeti in podobno.V občinski upravi pa tudi omogočamo dijakom in študentom opravljanje šolske prakse, ki je obvezen del izob
raževalnih programov.
Medtem je Ministrstvo za kmetijstvo razpisalo nepovratna sredstva za komasacije. S komasacijskim območjem Dravsko polje 2, v izmeri 
616,36 ha, bomo kandidirali v višini 84 milijonov.
Kmetijska ministrica, ki nas je obiskala pred kratkim, je imela veliko pohvalnih besed za naša prizadevanja na področju komasiranja in po
membnosti naše nosilne vloge štirih občin Spodnjega Podravja v Razvojnih programih podeželja.
Leto bo konstruktivno, naporno in seveda zelo delovno. Izvajamo številne nove naloge in obveznosti, ki bodo prinesle napredek in boljše 
življenjske pogoje za vse občane.
Izdelali smo lokacijske postopke za štiri prostorske konference: skupno čistilno napravo v Apačah, Gramoznice Pleterje, za ureditveno ob
močje P14-S1, za stanovanjsko pozidavo in športni park Njiverce.
Prizadevanja, da bi v našo občino pridobili nekatere objekte vojaškega značaja, nam je potrdil obrambni minister, saj bodo ti zagotavljali 
nove prihodke občini, kijih bo seveda preusmerila v prid občanov, nenazadnje pa bo to nova poslovna priložnost za tiste podjetnike, ki jo 
bodo v tem videli.
Uspeh pričakujemo tudi pri kandidaturi na razpis za nepovratna sredstva Evropske unije s projektom Zaščita kakovosti podtalnice (obnova 
in izgradnja številnih vodovodnih in kanalizacijskih omrežij).
Vse našteto pa ne bi bilo uresničljivo brez veljavnega prostorskega planskega akta, ki ga ima občina Kidričevo po 10 letih. V pripravi pa je 
že novi prostorski red občine.
Skratka, spoštovane občanke in spoštovani občani, naj vam vsem čestitam za občinski praznik z željo, da bi skupaj do nove obletnice dosegli 
še večje uspehe v prid različnih potreb in želja naših občanov!

Zvonimir Holc, 
župan občine Kidričevo
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4 Obvestila

VaBito
na 6. srečanje.

CjubiteCjev veteranskih voziC 
po občini ‘Kidričevo

v nedeljo, 26. junija 2005
TRASA TURISTIČNE VOŽNJE:

10.00 ŠTART - Kidričevo
Lovrenc

10.30 Ptujska Gora
(ogled kulturnega spomenika)

12.00 Sestrže (ogled šranganja) 
Trnovec
Vrhloga

13.30 Pragersko (ogled olimpijskega 
strelišča, parne lokomotive in 
kulturni program)
Šikole 
Cirkovce 

14.45 Lovrenc
15.00 CILJ - Kidričevo UTRINEK IZ POSTANKA V CIRKOVCAH

m 1v m

mmrnm

Ustanovljena Fundacija »NAZAJ NA KONJA«

V prijetnem okolju Jahalnega centra Starošince, ki se nahaja v občini Kidričevo, je 
bil podpisan akt o ustanovitvi Fundacije »NAZAJ NA KONJA«.
Fundacija bo s pomočjo donacij in sponzorstev financirala oziroma sofinancirala 
izvajanje terapevstkega jahanja, in s tem to vse bolj razširjeno, a žal nekoliko drago 
obliko terapije, približala širokemu krogu otrok vseh starosti.
Danes poznamo več oblik terapevtskega jahanja, saj se jahanje uporablja v tera
pevtske namene na različnih področjih: v medicini, pedagogiki in v športu. Jahanje 
s svojimi pozitivnimi vplivi na človeka in njegove gibalne ter psihosocialne funk
cije postaja vedno bolj razširjeno.
Fundacijo bo vodil Janko Predan dr.med., spec.psih., ki si bo med drugim prizade
val terapevtsko jahanje promovirati tudi v strokovni javnosti, in ob pomoči stroke 
doseči status priznane terapije za določene bolezni, kot je to urejeno v nekaterih 
državah EU.

Alexander S. Goljevšček

Za več informacij me lahko pokličete na 041 617 369

Ravno polje - junij 2005



Občinski svet 5

Poročilo o delu občinskega sveta občine
Kidričevo

Občinski svet občine Kidričevo 
seje v prvem polletju leta 2005 
sestal na treh rednih sejah, eni 
izredni seji in eni korespon
denčni seji občinskega sveta. 
Na sejah občinskega sveta so bili 
sprejeti odloki in pravilniki:
1. Odlok o ustanovitvi Javnega 
zavoda Lekarne Ptuj
2. Odlok o ustanovitvi Javnega 
zavoda Zdravstveni dom Ptuj
3. Odlok o proračunu občine Ki
dričevo za leto 2005
4. Odlok o zaključnem računu 
proračuna občine Kidričevo za 
leto 2004
5. Odlok o režijskem obratu v 
občini Kidričevo
6. Sprememba Statuta občine Ki
dričevo
7. Pravilnik o enkratni denarni 
pomoči za novorojence v občini 
Kidričevo
Sprejeti pa so bili tudi ti sklepi:
1. Potrdili smo Regionalni raz
vojni program za statistično re
gijo Podravje v obdobju 2001- 
2006.
2. Podano je bilo soglasje k na
kupu solastniškega deleža v poč
itniškem domu v Maredi Občini 
Videm pri Ptuju.
3. Potrjen je bil dokument iden
tifikacije, investicijskega projek
ta DI1P za infrastrukturo obrtne 
cone Kidričevo.
4. Sprejet je bil sklep, s katerim 
se določi vrednost povprečja 
stroškov komunalnega opremlja
nja stavbnih zemljišč za izračun 
komunalnega prispevka v obč
ini Kidričevo, ki znaša 1.000,00 
SIT za kvadratni meter stavbne
ga zemljišča.
5. Občinski svet občine Kidriče
vo je podelil status javnega dobra

zemljišču pare. št. 224/3 in 231/2 
v k. o. Lovrenc na Dr. polju ter 
pare. št. 228/8 v k. o. Apače.
6. Podana je bila podpora k 
ustanovitvi Lokalne Energetske 
Agencije Ptuj.
7. Sprejetje bil sklep, da se od
kupi stavbno zemljišče pare. št. 
789/3, k. o. Apače, za potrebe 
čistilne naprave Apače.
8. Sprejetje bil sklep, da se zbir
ni center zgradi na pare. št. 878/1 
v k. o. Gerečja vas.
9. Občinski svet se je seznanil s 
trendi varnostnih pojavov na ob
močju občine Kidričevo v letu 
2004,
10. Občinski svet je podal so
glasje k ceni storitev pomoči 
družini na domu, ki znaša 950,00 
SIT na uro za neposredno social
no oskrbo. S tem se je cena po
moči na domu znižala za 30,00 
SIT na uro.
11. Občinski svet je potrdil pre- 
dinvesticijsko zasnovo št. pro
jekta 6P-P03.12 - Zaščita ka
kovosti podtalnice Dravskega in 
Ptujskega polja.
12. Občinski svet je podal soglas
je k cenam ravnanja s komunal
nimi odpadki družbi Čisto mesto 
Ptuj, d. o. o., s čimer se cena sto
ritev povečuje za 2,65 %.
13. Občinski svet je obravnaval 
vloge za oprostitev plačila na
domestila za uporabo stavbnega 
zemljišča in nobenemu prosilcu 
za oprostitev ni ugodil.
14. Sprejel je sklep o podelitvi 
občinskih priznanj. Občinsko 
priznanje listino častnega obč
ana prejme gospod Anton Brglez 
iz Cirkovc 10, plaketo občine Ki
dričevo pa gospod Alojz Šprah, 
Mihovce 55/a.

15. Sprejel je sklep da se za sta
rše, ki želijo koristiti rezervacije 
v poletnih mesecih, dodatno so
financira cena programa vrtca za 
otroke v višini 50 % cene, ki jo 
plačujejo starši na podlagi od
ločbe o višini plačila programa 
vrtca, v mesecu juliju in avgustu 
2005.
16. Sprejel je sklep, s katerim je 
uskladil načrt razvojnih progra
mov za obrtno ceno Kidričevo s 
programom sofinanciranja pri
dobljenih sredstev s strani Ev
ropske unije.
17. Dopolnil je načrt prodaje 
občinskega stvarnega premože
nja v letu 2005.
18. Sprejel je sistematizacijo de
lovnih mest Vrtca Kidričevo za 
šolsko leto 2005/2006.
19. Sprejel je sklep, da se v 
JVVZ Vrtec Kidričevo v enoti 
Vrtca Cirkovce odpre novi tretji 
oddelek za šolsko leto 2005/2006 
ter da se v JVVZ Vrtec Kidrič
evo v enoti Vrtca Kidričevo od
pre novi deveti oddelek za šolsko 
leto 2005/2006, pod pogojem, da 
bo dovolj otrok za deveti oddelek 
in da bodo zagotovljeni ustrezni 
prostorski pogoji v Osnovni šoli 
Kidričevo. Ustreznost prostorov 
in zadostno število otrok z za
pisnikom ugotovijo: ravnatelji
ca Vrtca Kidričevo, predstavnik 
odbora za družbene dejavnosti 
in strokovne službe Občine Ki
dričevo.
20. Sprejeti so bili normativi v 
oddelkih Vrtca Kidričevo v šol
skem letu 2005/2006. Ti norma
tivi so:
I. starostno obdobje:
Homogeni oddelki:
Od 1 do 2 let

9-14 otrok 
Od 2 do 3 let
9- 1 4 otrok 
Heterogeni odelek 
Od 1 do 3 let 
7-12 otrok
II. starostno obdobje;
Homogeni oddelki:
Od 3 do 4 let 
12-19 otrok 
Od . do 6 let 
17-24 otrok 
Heterogeni oddelek:
Od 3 do 6 let 
14-21 otrok 
Kombinirani oddelek 
Od 1 do 6 let
10- 19 otrok
21. Sprejel je sklep, da se na
ročijo novi idejni projekti za iz
gradnjo novega Vrtca Kidričevo 
na novi lokaciji pri Osnovni šoli 
Kidričevo.
Da se izdelani idejni projekti 
razgrnejo v prostorih Občine Ki
dričevo. Čas trajanja razgrnitve 
je 10 dni v času uradnih ur obč
inske uprave.
22. Sprejel je sklepe o razrešitvi 
gospoda Damjana Medveda kot 
člana in predsednika Krajevnega 
odbora Mihovce - Dragonja vas 
na njegovo lastno željo.
23. Sprejel je sklep o razrešitvi 
gospoda Benjamina Panikvarja 
kot člana nadzornega odbora, na 
njegovo lastno željo.
24. Sprejel je sklep o razrešitvi 
gospoda Franca Planinška od 
funkcije člana uredniškega od
bora za občinsko glasilo Ravno 
polje na njegovo lastno željo.

Občinska uprava

Izdajatelj: Občina Kidričevo. Naslov uredništva: Ulica Borisa Kraigherja 25, 2324 Kidričevo.
Odgovorna urednica: Brigita TETIČKOVIČ, telefon 041 788 - 340, elektronski naslov telickovic@email.si..
Uredništvo: Bogdan Škafar (Strnišče), Slavko Feguš (Kidričevo), Zvonko Milošič (Njiverce, Kungota pri Ptuju), Mar

tin Krajnc (Lovrenc), Milan Unuk (Cirkovce. Jablane, Starošince, Pongerce, Gaj, Šikole, Straigojnce) in Viktor Cafuta (Apače). 
Lektoriranje: Lea Vaupotič. Tisk: Tercia tisk d.o.o. Naklada 2.400 izvodov.
Javno glasilo Ravno polje po Sklepu Občinskega sveta Občine Kidričevo o določitvi programske zasnove objavlja članke o delu občinskih organov, občinske uprave 

in krajevnih odborov, o predlogih in sprejetih odločitvah občinskih organov, o delovanju političnih strank, o delovanju društev, klubov in drugih organizacij s sedežem 
v občini Kidričevo, informacije o dogajanjih in rezultatih poslovanja na področju gospodarstva in družbenih dejavnosti, orise srečanj z zanimivimi ljudmi, občani 
Občine Kidričevo, o okroglih mizah, konferencah, o prometu in prometni varnosti, pisma bralcev, odzivi, reklame in propagandna sporočila.
Glasilo je brezplačno in dostavljeno v vsako gospodinjsko v Občini Kidričevo. Uredniško si pridružuje pravico krajšanja prispevkov in spremembe naslovov.

Naslovnica: Dan vrtca.

Ravno polje - junij 2005



6 Poslanski kotiček / politične stranke

Vesel bom vašega obiska

Spoštovane občanke in občani!

Preskok iz gospodarstva v poli
tiko je bil zame drzna odločitev, 
ki sem jo sprejel zavestno in jo

opravljam resno in odgovorno. 
K temu me obvezuje tudi rezul
tat na volitvah, to je preko 34-od- 
stotna podpora.
Dela v parlamentu je izjemno ve
liko, predvsem v parlamentarnih 
odborih in komisijah. Svoje delo 
sem približal občanom v poslan
ski pisarni v Mestni občini Ptuj 
in na Občini Videm, že v mesecu 
juniju 2005 pa bom na voljo tudi 
v prostorih občine Kidričevo. 
Kaj se dogaja v Državnem zbo
ru Republike Slovenije, poročam 
vsak petek med 7.30 in 8.00 uro 
v Štajerski budilki Radia Ptuj. Za 
ljudi pa je pomembno tudi nepo
sredno srečanje s poslancem na 
terenu.
V poslanski pisarni se srečam z 
ljudmi, ki so razočarani zaradi

postopkov na področju sodnih 
sporov, pritožb nad delom tožil
stva in sodišča, sporov za zem
ljišča, stanovanjske problemati
ke, problematike vojnih odškod
nin, velikokrat ljudje tožijo glede 
odločitev invalidskih komisij. K 
meni prihajajo tudi mladi izob
raženi ljudje, ki na širšem ptuj
skem območju ne dobijo zapo
slitve. Veliko je tragičnih zgodb, 
ko očetje ne plačujejo preživnin 
in mati ne ve, kako bo preživela 
in šolala otroke. Seveda pa imam 
s širšim ptujskim območjem sti
ke z župani in pomagam odpirati 
vrata v Ljubljani vsem, ki to že
ljo izrazijo.
Nekaterim ljudem je mogoče 
pomagati, so pa takšni proble
mi, kjer je za rešitev problema

potrebna sprememba zakonov. 
V teh pogovorih z občani se iz
jasnijo nekateri nakopičeni pro
blemi, ki nakazujejo slabosti po
sameznih zakonov in nakazujejo, 
kjer so potrebne zakonske spre
membe. In te informacije so za 
poslanca zelo koristne.
Program dela Državnega zbora 
za leto 2005 predvideva “parla
mentarne počitnice”. Te se zač
nejo predvidoma v drugi pol
ovici julija in se končajo konec 
avgusta, ko se vam ponovno 
oglasim.

Poslanec v DZ RS 
Branko Marinič

URADNE URE POSLANSKE PISARNE 
Vsak 1. ponedeljek od 14.30 do 16.30 ure v poslanski pisarni v Občini Kidričevo.

SDS
Čestitka

Slovenska demokratska stranka, občinski odbor Kidričevo, 
čestita občankam in občanom občine Kidričevo ob dnevu 
državnosti in občinskem prazniku občine Kidričevo.

Vabilo
Slovenska demokratska stranka, OO Kidričevo, vas vabi na 
kresovanje v počastitev dneva državnosti in občinskega praz
nika občine Kidričevo.
Kresovanje bo potekalo 24. 6. 2005 v Župečji vasi. Proslava 
se bo pričela ob 20. uri.
Vabljeni vsi, za hrano, pijačo in dobro voljo ob kresu je po
skrbljeno!!!

Vabilo
Slovenska demokratska mladina, OO Kidričevo, organizira 6. 
tradicionalni poletni tabor dr. Jožeta Pučnika. Tabor bo pote
kal od 31.6 do 3.7.05 v kraju Farovec pri Slovenski Bistrici. 
Tabora se udeležujejo člani in simpatizerji SDM-a iz vse Slo
venije. Vabimo vse mlade od 15.-33. leta starosti, da se udeleži
te tega enkratnega doživetja na prostem ob idiličnem ribniku 
v Farovcu.

Več informacij o programu in poteku dobite na telefonu: 040- 
363-795 -Matjaž

Prioritetne naloge stranke LDS v 
Kidričevem

LIBERALNA DEMOKRACIJA 
SLOVENIJE

V sredo, 9. marca, smo v prostorih Društva upokojencev 
Kidričevo priredili zbor članstva OO LDS Kidričevo, ki so 
se ga zraven velikega števila članov udeležili tudi, zdaj že 
bivši, generalni sekretar stranke LDS Roman Jakič, članica 
izvršilnega odbora LDS Lidija Majnik in vodja lokalne 
pisarne za ptujsko področje Emil Mesarič. Na zboru smo 
postavili smernice dela in si zadali prioritetne naloge, za kat
ere se bo naša stranka v bodoče še bolj odločno zavzemala.
To so predvsem izgradnja novega vrtca, končna obnova 
osnovne šole, izgradnja športne hale in razrešitev problema 
socialnih stanovanj v naselju Kidričevo ter izgradnja šport
nega parka v Njivercah. Predsednik LO MLD Kidričevo 
Anton Habjanič pa je izrazil potrebo po ustanovitvi Mla
dinskega sveta Občine Kidričevo ter pridobitvi mladinskega 
prostora z javnim dostopom do interneta. Podane so bile 
tudi pripombe, da seje zaradi vseh velikih investicij v občini 
odstopilo od trajnostnega razvoja in programa občine, ki je 
bil sprejet pred petimi leti, kar ocenjujemo za eno največjih 
napak.
Za konec bi rad vsem občankam in občanom čestital ob 
občinskem prazniku, vse člane in simpatizerje OO LDS 
Kidričevo pa pozval k pričetku aktivnega sodelovanja pri 
sestavljanju list za lokalne volitve in jih konec avgusta pov
abil na piknik z udeležbo naj višjih predstavnikov LDS. Za 
tiste, ki želite biti na tekočem s stališči LDS, pa še naslov 
spletne strani www.lds.si, kjer boste našli vse, kar vas za
nima v zvezi s stranko.

Predsednik OO LDS Kidričevo 
Zoran Žunko
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SOCIALNI 
kS DEMOKRATI

Kot lahko vidite, smo 2. aprila na kongresu stranke spremenili ime, 
z namenom, da bi naše ime še bolj poudarjalo naše strankarske 
ideale, saj je naše delovanje že vse od ustanovitve naravnano v za
gotovitev stabilnega socialnega, delovnega in pravičnega okolja. 
Glede na določene spremembe, ki so se zgodile v politični sliki 
Slovenije, smo v SD dovolj hitro ukrepali in izvolili novo vodstvo, 
ki ga vodi novi in stari predsednik Borut Pahor. Je veliko mlajše, 
naprednejše in prepričano v uspeh razmaha socialne demokracije v 
celotni Sloveniji. Na kongresu smo tako začrtali pot, da Slovenija 
sledi Lizbonski strategiji in postane ena od nosilk razvoja, ki pa 
ne bo pozabila na socialno, demokratično in okoljsko dimenzijo 
le-tega.
Vsekakor pa se lahko tudi v občinski organizaciji Socialnih demo
kratov Kidričevo pohvalimo, da sledimo trendom in premikom v 
naši stranki, saj je naše vodstvo sestavljeno iz mladih, naprednih 
in zagnanih članov, ki verjamejo v pot, ki jo je začrtal kongres 
stranke, tudi na območju naše občine. Na tem mestu bi radi pred
vsem izpostavili problem vrtca v Kidričevem, ki bi ga radi naši 
svetniki prenesli pod popolni nadzor šole v Kidričevem, kar pa je 
sporno iz finančnega vidika poslovanja, saj se vrtec in šola namreč 
ne financirata iz istih sredstev. Po prehodu vrtca pod šolsko oblast 
bi tako Vrtec izgubil nadzor nad svojimi financami in tako postal 
povsem odvisen od odločitev šole, kar pa vsekakor ne more biti v 
interesu Vrtca.
Na koncu pa naj še dodam, da je za nami že več kot polovica man
data, za katerega je bilo izvoljeno trenutno vodstvo. Kaj je sedaj 
s predvolilnimi obljubami o enotnem kabelskem sistemu, o po
novnem odprtju kopališča v Kidričevem, o izgradnji večnamenske 
športne dvorane v Kidričevem? Lep pozdrav!

OO SD Kidričevo

ODBOR ZA KMETIJSTVO IN GOZDARSTVO

Ohranimo polja z okoli
co prijazna in urejena

Urejenost, prijaznost in dosled
nost so vrline, ki so ponos vseh 
nas, predvsem kmetovalcev v 
tem našem prostoru. Biti urejen 
in dosleden je ogledalo kraja in 
posameznika, v katerem bivamo 
in za katerega skrbimo, da je do
bro obdelan, okolju prijazen in 
urejen, to so vrline našega kme
ta, ki strmi k boljšemu jutri.
Kot odbor se tega zavedamo in 
dajemo tudi poudarek, da so naša 
polja dobro obdelana, primerno 
negovana, dajemo tudi nekatere 
stimulativne prednosti v obli
ki subvencij, kot so: ohranjanje 
staleža kvalitetnih pasem v go
vedoreji, prašičereji in drobnici 
z umetnim osemenjevanjem in 
preventivnim cepljenjem staleža 
živali.
Poudarek je predvsem na rastlin
ski proizvodnji, kot so: analize 
zemlje, apnenje zemlje, ozele
nitev strniščnih površin, pregled 
škropilnikov. Nekaj sredstev je 
bilo namenjenih tudi za naložbe

v kmetijstvu.
Izobraževanje: izvedli smo teč
aj za varstvo pri delu in požarna 
varnost.
Manjša je tudi podpora dru
štvom, ki gojijo poslanstvo po
deželja in ohranjajo tudi nekate
re stare običaje.
Tudi s krediti smo posamezni
kom omogočili nekatere nalo
žbe.
Ob koncu naših akcij pa smo v 
večji meri uredili naše poljske 
ceste z grediranjem (več kot 100 
km) in delno tudi gramozirali; 
akcijo bomo nadaljevali v letu 
2006.
Še enkrat bi Vas spomnili in 
opozorili, spoštovani kmetoval
ci, bodite strpni in dosledni pri 
ohranjanju poljskih cest in poti 
ne uničujte in si jih ne prilašč
ajte.
Nekateri posamezniki ne spoštu
jejo teh določil in bilo bi dobro, 
da se zgledujejo po tistih, ki pač

imajo odnos do ohranjanja.
Tudi v letu 2005 bomo subvenci
onirali nekatere aktivnosti kot v 
preteklem letu (glej razpis v tej 
številki).
V jesenskih mesecih se bodo 
zbirali nevarni odpadki po poob
laščenem izvajalcu Čisto mesto 
Ptuj, kot so: odpadna olja, aku
mulatorji, ostanki škropiv, zdra

vil in drugih nevarnih snovi.
V zimskih mesecih bomo spet 
pripravili posvet s kakšno aktu
alno temo iz naslova kmetovanje 
v prihodnosti in druge novitete s 
tega področja.
Želimo obilno letino in lep po
zdrav.

Predsednik odbora: 
Mihael Žitnik

ODBOR ZA GOSPODARSTVO

Obisk ministra
Lep pozdrav vsem obrtnicam, 
obrtnikom, podjetnicam in 
podjetnikom občine Kidričevo
Leto 2005 očitno ne bo najuspe
šnejše do sedaj. Velika večina 
nas čuti recesijo, ki se iz za
hodnoevropskih držav širi tudi k 
nam. Gospodarska rast je v pa
danju, plačilna nedisciplina pa je 
iz dneva v dan večja. Zato nam 
zmanjkuje časa za druženje in s 
tem bolj vesele trenutke. Vendar 
smo si za zadnje sami krivi. Na 
prvem letošnjem spomladan
skem srečanju, kije bilo poveza
no s predavanjem o novem Zako
nu o dohodnini, se nas je zbralo 
dvajset. Nič kaj dosti več nas ni 
bilo na lanskem jesenskem pik
niku. Vemo pa, da nas je skoraj 
200, ki se ukvarjamo z obrtjo in 
podjetništvom. Upam, da vas bo 
na letošnjem jesenskem srečanju 
precej več, saj ga pripravljamo v 
povsem drugačni obliki in že se
daj vam povem, da bo lahko žal 
tistemu, ki ga ne bo zraven. 
Sedaj pa še o malo bolj veselih 
temah. Verjetno že vsi veste, da 
smo končno uspeli z industrijsko 
obrtno cono, ki se bo začela gra
diti v drugi polovici letošnjega 
leta. Še lepše pa je to, da nam je 
uspelo pridobiti sredstva v viši
ni skoraj 174.000.000,00 SIT iz 
strukturnih skladov, občina pa 
bo zagotovila malo več kot 12- 
3.000.000,00 SIT. Zato vse za
interesirane vabimo, da si zago
tovite parcele v novi coni, ki ima 
še velike možnosti širitve.
Ena pomembnejših dogodkov je 
bil tudi obisk ministra za gospo
darstvo mag. Andreja Vizjaka, 
dne 29. maja 2005. Zraven sta 
bila tudi državni sekretar v ka
binetu predsednika vlade Miros
lav Luci in poslanec v Državnem 
zboru Branko Marinič. V petek 
nekaj čez 13. uro smo se sestali v

sejni sobi občine, kjer je bil mi
nistru predstavljen projekt indu
strijsko obrtne cone in program 
financiranja njene izgradnje ter 
možnosti širitve. Minister je bil 
tega zelo vesel in nam je oblju
bil vso pomoč pri nadaljnji širit
vi, obenem pa nam je zagotovil, 
da se bo zavzemal za znižanje 
davčnih obremenitev na delo, ki 
so pri nas v Sloveniji med naj
višjimi v EU.
Glavna tema obiska ministra 
pa je bil ogled tovarne Talum. 
Predsednik uprave Taluma Da
nilo Toplek nas je odpeljal v to
varno, kjer je ministru in nam na 
kratko predstavil proizvodnjo in 
probleme glede električne ener
gije, ki je najpomembnejša pri 
pridobivanju in proizvodni alu
minija. Prav tako pa nam je pove
dal, kako potekajo pripravljalna 
dela za realizacijo parno-plinske 
elektrarne, ki je zelo pomemben 
državni projekt. Na koncu smo si 
še ogledali, kako poteka pridobi
vanje aluminija v elektrolizi C in 
proizvodnja ostalih polizdelkov. 
Po končanem ogledu je minister 
Andrej Vizjak izrazil veselje, da 
sije lahko ogledal tovarno Talum 
in se seznanil z njenimi problemi 
ter direktorju Topleku zagotovil 
vso podporo pri reševanju težav, 
s katerimi se srečuje tovarna Ta
lum.
Za konec pa čestitam podjetju 
Albin Promotion iz Lovrenca 
in Kmetijstvu Polanec iz Ple- 
terij za 15. obletnico ter Majdi 
Mlakar, s. p., iz Lovrenca za 
10. obletnico poslovanja. Čestit
ki se pridružuje odbor za gospo
darstvo, občinski svet, župan in 
občinska uprava občine Kidrič
evo.

Zoran Žunko
Predsednik odbora za a ■
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KRAJEVNI ODBOR NJIVERCE

Problemi ostajajo, čas pa neusmiljeno teče naprej
Ko se oziram nazaj v želji pri
klicati si iz spomina dogodke, ki 
so zaznamovali polpreteklo živ
ljenje v našem kraju in bi o njih 
veljalo kaj napisati, kar ne mo
rem verjeti kako hitro čas beži. 
Ob upoštevanju te krute resni
ce, da čas neusmiljeno teče in v 
svojem brezglavem drvenju ne 
prizanaša nikomur, razveseljuje 
dejstvo, da pa vse skupaj le ni 
tako črno, v kolikor te ob pogle
du v preteklost veže spomin na 
doživetja, ki so ti ostala v lepem 
spominu. Če je takšnih doživlja
jev veliko, življenje dobi pravi 
smisel. Ena izmed svetlih izjem 
in obenem tudi edina tako mno
žično obiskana prireditev v Nji- 
vercah je prav gotovo prireditev 
ob prazniku dela, ki smo jo Nji- 
verčani priredili v soboto 30. 4. 
2005. Na njej seje, podobno kot 
lansko leto, zbralo okrog štiristo 
obiskovalcev, ki so lahko uživali 
v pestri ponudbi družabnih iger - 
najboljši v posameznih panogah 
so bili tudi nagrajeni.
Najprej je zbrane nagovoril žu
pan občine Kidričevo Zvonimir 
Holc, sledil je kulturno-glas- 
beni program, ki so ga z nasto
pom popestrile pevke "Druge 
pomladi" Društva upokojencev 
Kidričevo in mladi harmonikar 
Benjamin Sluga, ki je z glasbe
nimi vložki skrbel za dobro raz
položenje skozi celotno priredi
tev, priskočil pa je tudi na pomoč 
ob izostanku harmonikarja sku

pine Picikl. Vsem nastopajočim 
se še enkrat lepo zahvaljujem. 
Zahvala pa velja tudi nenado
mestljivim gasilcem, sponzor
jem in donatorjem ter vsem, ki 
ste na kakršen koli način pripo
mogli k izvedbi prireditve - brez 
vaše pomoči je gotovo ne bi bilo 
v takšni obliki. Na koncu lahko 
z veseljem ugotovim, da so do-

in vse dokler bo tako, se za njeno 
prihodnost ni bati.
Sam se še iz otroških dni dobro 
spominjam prvomajskih priredi
tev v naselju in podobnih proslav 
v "menzi", ki pa so medtem že 
zdavnaj zamrle. Takšne oblike 
druženja so pomembno vplivale 
na razvoj pozitivnih družbenih 
vrednot, kakor tudi na sociali

zacijo posamezne (predvsem 
mlade) osebe. Njihov izostanek 
pa se še kako odraža na vseh po
dročjih človekovega življenja. 
Ne bi želel razpravljati o razlo
gih za nastalo situacijo, lahko pa 
vseeno povem, da takšno stanje 
ne spodbuja optimizma in želje 
po razvoju naše občine. Najlažje 
je stokati: "saj se tako ali tako

opazovati dogajanje okoli sebe 
ter ga po možnosti še namenoma 
obstruirati. Ob tem se mi postav
lja zanimivo vprašanje: »Ja kdo 
pa bo preobrnil kaj na bolje na
mesto nas, če ne mi sami?« Vsak 
posameznik se bi moral zavedati, 
da nič ne bo prišlo kar samo od 
sebe in da brez solidarnosti ter 
kdaj pa kdaj tudi vloženega tru

da ni napredka. Ljudje smo eno
stavno postali preveliki uživači, 
vse nam je postalo odveč, če bi 
kdo moral kaj storiti še zraven 
svojega obveznega dela. Morda 
je zato res kriva sprememba po
litičnega sistema iz socializma v 
kapitalizem, vendar nam bog po
magaj, če takšnega stanja na.po
dročju družabnega udejstvovanja 
ne bomo spremenili in spet zač
eli gojiti starih vrednot, ki so nas 
krasile v preteklosti.
Nadaljnji pokazatelj stanja v naši 
občini je nezavarovani železniški 
prehod v Njivercah, kjer seje še 
ne dober mesec nazaj ponovno 
zgodila huda prometna nesreča 
in na katerega ureditev krajev
ni odbor Njiverce že tako dol
go opozarja. A se bo res moralo 
ponovno zgoditi najhuje preden 
bo prišlo do reakcije in koliko 
ljudi se bo moralo še ponesreč
iti, da se bo ta problem razrešil? 
Na občinski upravi pravijo, daje 
ureditev in vzdrževanje prehoda 
predrago, zato se mi upravič
eno poraja pomislek ali nas niso 
vselej učili, daje najdražje prav 
človeško življenje. Ali so člove
ška življenja v naši občini res 
postala tako malo vredna, da se 
lahko nekdo z njimi na tak način 
poigrava. Za takšne in prej na
štete stvari se v občini enostavno 
mora najti posluh!

Predsednik KO Njiverce, 
Anton Habjanič ml.

mačini prireditev vzeli za svojo nič ne naredi" in križem rok

Postavitev majskega drevesa Foto: AH

KRAJEVNI ODBOR KIDRIČEVO

Živahno ob 1. maju v Parku mladosti v Kidričevem
Tddi letos je krajevni odbor Ki
dričevo organiziral ob 1. maju 
v Parku mladosti v Kidričevem 
postavitev majskega drevesa in 
kulturni program.
Letos se je prvič po dolgih letih 
majsko drevo postavljalo ročno, 
za kar so zaslužni člani Prosto
voljnega gasilskega društva Ta
lum iz Kidričevega. Ob tej pri
ložnosti se jim iskreno zahvalju
jemo. Zraven postavitve drevesa 
pa je krajevni odbor Kidričevo 
organiziral tudi kulturni pro
gram, ki ga je pripravila Marta 

Pinterič. Najprej je 
vse zbrane nagovorila 
in pozdravila predsed

nica krajevnega odbora Kidri
čevo Marta Pinterič, nato pa še 
svetnica občine Kidričevo Mile
na Purg. V bogatem kulturnem 
programu pa so se predstavili 
kantavtor Vito Mlinarič, pevke 
Druge pomladi DU Kidričevo, 
Pevci Dl Kidričevo in drugi. Po 
končanem kulturnem programu 
je krajevni odbor Kidričevo pri
pravil še majhno zakusko za vse, 
ki so se zbrali ob praznovanju L 
maja v Parku mladosti v Kidrič
evem. Za prijetno vzdušje pa je 
poskrbela glasbena skupina Pi
cikl iz Kidričevega.

Krajevni odbor Kidričevo Majsko drevo postavili ročno. Foto: JJ
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Žegnanje v Pongrcah
Da pripravljenost občine pri
sluhniti krajanom Pongrc pri 
ureditvi vaškega doma ni bila 
zaman, dokazujejo aktivnosti, 
ki so se od slavnostne otvoritve 
naprej dogajale v vasi. 
Najpomembnejše med temi so 
bile praznovanje prvega maja s 
kresovanjem in družabnimi igra
mi, prikaz kmečkih opravil in iz
delava »presmecev«, kar je bilo 
predvajano tudi na TV Slovenija. 
Ni pa to bilo edino snemanje na 
državnem nivoju, saj so zaradi 
Vaškega doma, ki je obnovljen 
v stilu stare kmečke hiše, izve
dli med drugim tudi snemanje 
Folklorne skupine iz Cirkovc, 
ljudskih pevk in drugih.
Kakor ima vsaka stvar pod son
cem svoj čas, namen in razlog, 
vsak dogodek je povezan z neko 
letnico in datumom, tako smo

si tudi vaščani Pongrc zaželeli 
nekaj svojega. V ta namen smo 
se letos odločili, da si določimo 
»svoj dan«.
Ta dan je bila prva nedelja v ju
niju, ko smo se zbrali pred va
ško kapelo pri sveti maši, ki jo 
je daroval gospod župnik Janko 
Strašek. Razveseljivo je bilo, 
da seje že na prvi vaški praznik 
zbralo tolikšno število vaščanov, 
sorodnikov in prijateljev. S svo
jim petjem je sveto mašo dodat
no ovrednotila in ustvarila še pri
jetnejše vzdušje vokalna skupina 
Utrinek.
Po končani sveti maši smo se 
še udeležili blagoslova Vaškega 
doma. Za prijetno druženje pa so 
poskrbele tudi pongrske gospo
dinje s svojimi dobrotami.
Dan je bil res nekaj posebnega, 
saj imamo sedaj tudi Pongrčani

svoj praznik, za katerega smo se 
odločili, da bo postal tradicio
nalen. To nam v polni meri lah
ko uspe le s sodelovanjem vseh 
vaščanov.
Morda smo res majhna vas, ven

dar, če je treba, stopimo »vkup« 
in poskrbimo, da se o najmanjši 
vasi v občini govori na veliko.

Krajevni odbor Pongrce in 
Marcela Krničar

Vaški dom. Foto: BT

ODBOR ZA VARSTVO OKOLJA
Občina Kidričevo bo dobila center za posebne

odpadke

Lokacija centra za posebne odpadke.

Reševanje okoljske problema
tike v občini Kidričevo je za
radi industrije, obrti in kme
tijstva zelo pomembna naloga. 
Vplivi na življenjski prostor so 
zelo obremenjujoči, svoj delež 
pa prispevajo tudi občani, ki z 
nevestnim ravnanjem dodatno 
negativno vplivajo na okolje. 
Poseben problem predstavljajo 
divja odlagališča, ki postajajo 
težko rešljiv problem, zato mora 
občina vlagati velika sredstva v

sanacijo divjih odlagališč.
Del problema bo v občini Kidrič
evo rešila gradnja prvega centra 
za posebne odpadke, zemljišče 
za center pa je bilo pridobljeno 
v okviru menjave zemljišč med 
občino Kidričevo ter družbo Ta
lum.
Trenutno se pripravlja projek
tna dokumentacija, gradnja pa 
naj bi se pričela še letos. Sicer 
pa v občini Kidričevo načrtuje
mo gradnjo še enega centra, ki

bo omogočil, da enakomerno po
krijemo prostor občine.
Center za posebne odpadke bo 
omogočil odlaganje tistih od
padkov, ki ne sodijo v individu
alne posode za smeti in ekološke 
otoke. Veliko občanov si namreč 
vse preveč po svoje razlaga na
membnost ekoloških otokov, vse 
preveč pa je na žalost takih, ki

so prepričani, da smeti sodijo v 
gozd in zapuščene gramoznice.

Slavko Feguš, 
predsednik odbora za varstvo 

okolja in požarno varnost

Zbirni center v Gajkah. Podoben bo stal v občini Kidričevo.
Foto: Slavko Feguš
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Halda - odlagališče “inertnih” odpadkov
Nekdanje odlagališče rdečega 
blata postaja poleg odlagališča 
ostankov proizvodnje Silkema, 
blata iz Čistilne naprave Ptuj, 
ter vedno več drugih odpadkov 
tudi odlagališče gnojnice. 
Dokaz za to je fotografija, posne
ta 26. 4. 2005, ob 16.30 na Hal- 
di. S cisterno je bila pripeljana 
velika količina gnojnici podobne 
tekočine ter odlita na prostoru 
Halde. Glede na sledi puščajoče 
cisterne ta dan to ni bil prvi do
voz omenjene gnojnice.

Dostop na Haldo je po urniku pri 
zapornici mogoč samo med 7. in 
15. uro, vendar po tej uri zapo
rnice nihče ne zaklepa. Lastnik 
oz. upravljavec Halde bi moral 
poskrbeti za ustrezno varovanje 
in odlaganje samo tistih odpad
kov, za katere naj bi imel dovo
ljenje.

Foto in tekst:
Slavko Feguš

EKOLOŠKI OTOKI V OBČINI KIDRIČEVO

OKOLJE IN PROSTOR

Temperature v Sloveniji
Globalne podnebne spremem
be nas vsak dan opozarjajo, 
da ljudje s svojo dejavnostjo 
vedno bolj motimo naravne 
zakonitosti. Narava nam že 
vrača udarce, ki bodo vedno 
močnejši in bolj boleči. Po
sledice sprememb opažamo v 
vedno bolj nenavadnih tempe
raturnih spremembah in eks
tremih.
Kot zanimivost navajam ne
kaj temperaturnih rekordov na 
ozemlju Slovenije. Seveda ni 
neposrednih dokazov, da so na
vedene temperature posledica 
podnebnih sprememb.
Najnižje temperature so pri nas 
namerili v plitvih kotanjah vi
šje ležečega sveta s toplotnim 

obratom. 16. februar
ja 1956 in 13. januarja 
1968 je bila v Babnem

polju na Notranjskem izmerjena 
absolutna najnižja temperatura v 
Sloveniji, in sicer - 34,5 stopinje 
Celzija. Babno polje je na nad
morski višini 756 m. Nekoliko 
nižja temperatura, - 34 stopinj 
Celzija, je bila izmerjena sredi 
februarja 1954 na Rakitni. Tem
perature pod 30 stopinj so izme
rili še v Murski Soboti, Kočevju, 
Postojni, Novi vasi na Blokah in 
na Pokljuki.
V Sloveniji so zelo hladne tudi 
kotline. V Celju so izmerili - 
28,6 stopinje Celzija, na Brniku 
- 27,2 stopinje. Ljubljana pa se 
je ohladila na - 23,3 stopinje.
Na Kredarici znaša rekord - 28,3 
stopinje, čeprav bi pričakovali 
še nižje temperature. Ob obali je 
bilo najhladneje februarja 1956 
v Kopru. Izmerjena temperatura 
je znašala - 12,8 stopinje Celzi

ja. To je bil tudi čas ene od naj
hujših pozeb v Primorju, saj je 
bila temperatura pod lediščem 
celih 19 dni.
Februar 1956 je bil v slovenskem 
merilu mesec negativnih rekor
dov. Zelo mrzli so bili še janu
ar 1963, januar 1968 ter januar 
1985. Na Dravskem polju je bila 
najnižja izmerjena temperatura 
- 27 stopinj Celzija.
5. julij 1952 je bilo Krško naj
toplejši kraj v Sloveniji, saj je 
bila tu izmerjena doslej najvišja 
temperatura, in sicer 40,7 stopinj 
Celzija. Podobno temperaturo so 
izmerili tudi v Beli krajini. Ma
ribor, Celje, Solkan in Murska 
Sobota pa se ponašajo s tempe
raturami nad 39 stopinj. Tudi v 
alpskem svetu so bile izmerjene 
rekordne temperature. Tolmin 
38,5 stopinje, Stare Fužine 37,7

stopinje ter Rateče 36,1 stopinje 
Celzija. Vzroke za visoke tempe
rature je iskati v spuščajočih se 
toplih vetrovih.
V severovzhodni Sloveniji je bil 
izredno vroč julij 1968, ko so 
bile izmerjene rekordne vred
nosti.
Največja letna razlika med naj
nižjimi in najvišjimi temperatu
rami je v Murski Soboti, ki znaša 
70 stopinj Celzija, ob obali je ta 
razlika 48 stopinj, na Kredarici 
49,9 stopinje, v Ljubljani 60,4 
stopinje Celzija. Razpon med 
najnižjo in najvišjo temperatu
ro izmerjen v Sloveniji pa znaša 
75,2 stopinji.
Najbrž bomo lahko v prihod
nje hitro zapisali nove rekordne 
vrednosti.

Slavko Feguš
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6.
Občina Kidričevo na podlagi 16. člena 
Pravilnika o ukrepih kmetijske strukturne 
politike in kreditiranja kmetijstva v občini 
Kidričevo (Uradni list RS, št. 11/04) raz
pisuje

JAVNI NATEČAJ
kmetijske strukturne politike v 
občini Kidričevo za leto 2005

I. NAMEN:
Namen javnega natečaja je izvajanje ukre
pov kmetijske strukturne politike v občini 
Kidričevo za leto 2005.

2. UPRAVIČENCI:
Upravičenci do finančnih sredstev morajo 
izpolnjevati vse osnovne pogoje:
- fizične osebe - državljani Republike 
Slovenije s stalnim prebivališčem na območ
ju občine Kidričevo;
- se ukvarjajo s kmetijsko dejavnostjo na 
območju občine Kidričevo;
- imajo v lasti ali najemu najmanj 1 ha 
kmetijskih obdelovalnih površin na navede
nem območju;
- so vpisani v register kmetijskih gospodar
stev.
Sredstva se lahko dodelijo upravičencem 
le za ukrepe, ki se izvajajo v letu 2005 
na območju občine Kidričevo, in sicer v 
maksimalni skupni višini 400.000,00 SIT 
za vse ukrepe kmetijske strukturne politike v 
letu 2005 skupaj.

3. SREDSTVA SE NAMENJAJO 
ZA:

3.1 ŽIVINOREJA
Višina namenjenih sredstev za živinorejo je 
3.500.000,00 SIT.
A) "Sofinanciranje genetskega potenciala 

v živinoreji (umetno osemenjevanje ple
menskih živali)"

a) Namen ukrepa: podpora vzreji in 
ohranjanju kvalitetne in zdrave osnovne 
črede plemenske živine v kmečki reji z 
uporabo semena kvalitetnih plemenjakov 
ter zagotoviti genetski napredek črede, 
izboljšanje proizvodnje mleka in mesa 
ipd.

b) Pogoji za dodelitev sredstev:
- prva osemenitev živali (telic, krav, svinj, 

kobil in drobnice iz domače reje), ki je 
izkazana na podlagi potrdila o osem
enitvi;

- zahtevke vlagajo pooblaščene organiza
cije, ki opravljajo storitve osemenjevanja 
za upravičence iz občine Kidričevo;

- k računu, ki je izstavljen enkrat mesečno, 
je potrebno predložiti seznam upravič
encev (ime in priimek, naslov, EMŠO, 
davčno številko, KMG-MID, bruto in neto 
znesek posamezne prve osemenitve) ter 
kopije potrdil o osemenitvi ali izpis vseh 
podatkov o osemenitvi za posameznega 
upravičenca.

c) Upravičeni stroški:

Prvo osemenjevanje pooblaščene institu
cije:
• 20 % cene prve osemenitve plemenskih 

živali.
Za osemenitve na kmetijskem gospodarstvu 
v lastni režiji:
• 30 % cene semena kvalitetnih plemenja

kov (k temu je obvezna priloga Obrazec 
B - stalež živine).

B) Sofinanciranje preventivnega cepljenja 
prašičev, govedi in drobnice
Namen ukrepa: pravočasno odkritje
in preprečitev kužnih bolezni ter s tem 
zmanjšanje kurativnega zdravljenja.
Pogoji za dodelitev sredstev:
- opravljeno cepljenje s strani pooblaščene 

organizacije, ki je za to usposobljena,
- prosilec (kmet) mora predložiti račun o 

opravljeni storitvi.
Višina sofinanciranja: do 50 % stroškov 
storitev preventivnega cepljenja usposo
bljenega izvajalca.
Upravičeni stroški: storitev - preventivno 
cepljenje prašičev, govedi in drobnice.

3.2. RASTLINSKA PROIZVODNJA
Višina namenjenih sredstev za rastlinsko 
proizvodnjo je 5.000.000,00 SIT.
A) Analiza zemlje
Namen ukrepa: zmanjšanje stroškov pride
lovanja in pomoč za izračun gnojilnih 
načrtov, ki omejujejo onesnaževanje okol
ja-
Pogoji za dodelitev sredstev:
- upravičenec mora obdelovati najmanj 1 
ha kmetijskih zemljišč (lastnih ali v najemu
- njive, vrtovi, travniki, pašniki, sadovnjaki) 
oz. 0,5 ha za kmetije, ki se ukvarjajo z 
vrtnarstvom.
Sredstva se nakažejo na podlagi pred
loženih računov s seznamom koristnikov, 
ki jih predloži izvajalec storitve (zavod, 
ambulanta ipd.).
Višina sofinanciranja in upravičeni stroški:
- sofinancirata se dva vzorca na kmetij
sko gospodarstvo (vzorci se dostavijo na 
Kmetijski zavod Ptuj),
- do 70 % stroškov analize zemlje poob
laščene institucije.
B) Apnenje tal
Namen ukrepa: izboljšanje kvalitete kmeti
jskih površin na podlagi rezultatov anal
ize tal, v kateri se določi tudi optimalna 
količinska poraba apna oz. nadomestnega 
materiala z istim namenom, ko je osnova 
apno.
Pogoji za dodelitev sredstev:
Upravičenec mora obdelovati najmanj 1 
ha kmetijskih zemljišč (lastnih ali v najemu
- njive, vrtovi, travniki, pašniki, sadovnjaki) 
oz. 0,5 ha za kmetije, ki se ukvarjajo z 
vrtnarstvom.
Obvezne priloge:

o površine kmetijskega zemljišča v ha, 
na katerih se je izvedlo apnenje tal, 

o parcelna številka zemljišča in katastr
ska občina,

o račun o nakupu apna v kilogramih. 
Višina sofinanciranja: sofinancira se do 
50 % stroškov, oz. največ do 'A (ena 
četrtina) obdelovalnih kmetijskih površin 
kmetijskega gospodarstva. Kot merilo za

izračun stroškov za nakup apna bo cena 
hidratiziranega apna.
C) Podpora programom zatravljanja strnišč
a) Namen ukrepa: preprečevanje spiranja 

dušika v podtalnico.
b) Pogoji za dodelitev sredstev:

- kopija subvencijskih obrazcev za leto 
2005 (obvezno C- in D-obrazec);

- dokazila o stroških,
- zatravljanje z mnogocvetno ljuljko ali 

oljno redkvijo.
c) Višina sofinanciranja:

- do 15.000,00 SIT po izdelanem progra
mu Kmetijske svetovalne službe. Progra
ma ni potrebno pridobivati, saj je izdelan 
za celotno območje občine Kidričevo.

3.3. IZOBRAŽEVANJE IN DRUŠTVENE 
DEJAVNOSTI
Višina namenjenih sredstev je 1.000.00- 
0,00 SIT.
A) Podpora za delovanje strokovnih dru
štev, združenj, krožkov
a) Namen ukrepa: spodbujanje delovanja 
društev in skupin na področju kmetijstva 
in gozdarstva in z njima povezanimi deja
vnostmi, ki so neprofitne in se ukvarjajo z 
nepridobitno dejavnostjo.
b) Pogoji za dodelitev sredstev:

- dejavnost društva oz. združenja, krožka, 
ki poteka na področju občine Kidričevo 
in ne opravlja pridobitne dejavnosti;

- finančno ovrednoten program dela po 
posameznih postavkah z obrazložitvijo 
za tekoče leto 2005 in finančno poroč
ilo o delu društva in finančni realizaciji 
v preteklem letu oz. letu 2004 s prilože
nimi vsemi dokazili;

- potrdilo o registraciji društva (če je dru
štvo ustanovljeno na novo);

- seznam vseh članov in članic društva, za 
tiste, ki se prijavljajo prvič;

- dokazila o že prejetih oz. pričakovanih 
sredstvih iz drugih virov v tekočem letu;

- prednost imajo društva, ki so registrirana 
v občini Kidričevo.

Upravičeni stroški: najem stojnice na pred
stavitvah, materialni stroški predstavitev, 
surovine za degustacijo, dekoracijski mate
rial, embalaža (stekleničke, sklede, košare, 
koši ipd.), transportni stroški, izdelava 
promocijskega gradiva in biltenov, stroški 
izobraževanja in usposabljanja (preda
vatelj, potni stroški predavatelja, gradi
vo), stroški najema prostorov, strokovne 
ekskurzije.
Za vse stroške je potrebno predložiti doka
zila (računi).
V kolikor dokazil ni mogoče predložiti v 
prijavi, ker je projekt oz. strošek predviden 
v drugi polovici leta, je to potrebno posebej 
označiti. Dokazila pa predložiti v roku 
dveh mesecev po izvedbi le-tega.
Višina sofinanciranja:

- za društva, registrirana na območju obč
ine Kidričevo - do 40 % upravičenih 
stroškov,

- za društva, registrirana izven območja 
občine Kidričevo:

* za območje dveh občin - do 20 % upra
vičenih stroškov,

* za območje treh občin - do 1 5 % upra-
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vičenih stroškov,
* za območje štirih ali več občin - do 10% 
upravičenih stroškov.

4. ROK ZA ODDAJO VLOG:
Vloge je potrebno v zaprti kuverti dostaviti 
na naslov:
Občina Kidričevo, Ulica Borisa Kraigherja 
25, 2325 Kidričevo, s pripisom »ne odpiraj 
- javni natečaj kmetijstvo«.
Vloge bomo sprejemali le od 1. do 30. 
oktobra 2005 vključno z vlogami, ki bodo 
oddane na pošto do 30. oktobra 2005. 
Obravnaval in pregledal jih bo odbor za 
kmetijstvo in gozdarstvo.
Prepozno prispele in nepopolne vloge bodo 
zavržene s sklepom.
Vse informacije in razpisna dokumentacija: 
Občina Kidričevo, Ulica Borisa Kraigherja 
25, 2325 Kidričevo - Mojca Meško (tel. 
799-06-11).

Datum: 14. 06. 2005 
Številka: 015--03-25/03-2

Zvonimir Holc, 
Zupan občine Kidričevo

7.
Občina Kidričevo na podlagi 7. člena 
Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list 
RS, št. 72/93, 57/94, 14/95, 26/97, 
70/97, 10/98, 74/98, 70/00 in 51/02), 
45. člena Uredbe o pridobivanju, razpo
laganju in upravljanju s stvarnim premo
ženjem države in občin (Uradni list RS, št. 
12/03 in 77/03) in Odloka o proračunu 
Občine Kidričevo za leto 2005 (Uradni list 
RS, št. 38/05) razpisuje

POZIV K IZSTAVITVI 
PONUDB

prodajo stvarnega premoženja 
v lasti Občine Kidričevo

I. Prodajalec: Občina Kidričevo, Ul. Borisa 
Kraigherja 25, 2325 Kidričevo, telefon 
02/799 06 10, faks: 02/799 06 19.
II. Predmet prodaje in izhodiščna cena:
1. Nezazidana stavbna zemljišča:
• pare. št. 333/143, pašnik v izmeri 2727 

m2, ki je pripisan k vi. št. 736, k. o. Apače, 
po izhodiščni ceni 13,140.000,00 SIT;

• pare. št. 511/8, dvorišče v izmeri 122 
m2, ki je pripisano k vi. št. 272, k 
.o. Dragonja vas, po izhodiščni ceni
300.000. 00 SIT;

• pare. št. 333/156, dvorišče v izmeri 
1351 m2, in pare. št. 333/157, stavba 
v izmeri 379 m2, po izhodiščni ceni
10.380.000. 00 SIT.

2. Zazidana stavbna zemljišča:
• Stanovanjska hiša z gospodarskim 

poslopjem v Pleterjah 49 - pare. št. 22. 
S k. o. Pleterje, stavbišče s stanovanjsko 
hišo, gospodarskim poslopjem, garažo in 
silosom v izmeri 1011 m2, po izhodiščni

ceni 8.461.500,00 SIT.
3. Poslovni prostori:
1. poslovni prostor št. 1291-19 v pritličju poslovno-stanovanjskega objekta v Mladinski 

ulici 10 v Kidričevem v izmeri 29,87 m2, kateremu pripada shramba v kletnih prostorih 
v izmeri 16,81 m2 (plača se Vi kvadrature = 8,40 m2);

2. poslovni prostor št. 1291-18 v pritličju poslovno-stanovanjskega objekta v Mladinski 
ulici 10 v Kidričevem v izmeri 50,68 m2, kateremu pripada shramba v kletnih prostorih 
v izmeri 38,69 m2 (plača se Vi kvadrature = 19,34 m2).

(cena za 1 m2 z vključenim 20 % DDV = 1.080,00 EUR; 1 EUR = 240 SIT).

Poslovni prostor Izhodiš, cena v EUR 
z 20 % DDV Izhodiščna cena v SIT

Št. 1: 29,87 m2 + 8,40 m2
= 38,27 m2 41.332,00 9,919.680,00

Št. 2:50,68 m2 + 19,34 m2
= 70,02 m2 75.622,00 18,149.280,00

4. Stanovanja:
1. dvosobno stanovanje št. 1291-2 v I. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 

Mladinski ulici 10 v Kidričevem v skupni izmeri 65,98 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 6,14 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 7,91 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 3,07 + 3,955 = 7,025 m2);

2. trisobno stanovanje št. 1291-3 v I. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 
Mladinski ulici 10 v Kidričevem v skupni izmeri 83,25 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 6,22 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 10,36 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 3,11 + 5,18 = 8,29 m2);

3. enosobno stanovanje št. 1291-4 v I. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 
Mladinski ulici 10 v Kidričevem v skupni izmeri 51,43 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 8,51 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 6,56 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 4,255 + 3,28 = 7,535 m2);

4. dvosobno stanovanje št. 1291-6 v I. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 
Mladinski ulici 10 v Kidričevem v skupni izmeri 66,02 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 6,19 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 7,93 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 3,095 + 3,965 = 7,06 m2);

5. dvosobno stanovanje št. 1291-7 v II. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 
Mladinski ulici 10 v Kidričevem v skupni izmeri 66,27 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 6,07 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 8,38 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 3,035 + 4,19 = 7,225 m2);

6. trisobno stanovanje št. 1291-8 v II. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 
Mladinski ulici 10 v Kidričevem v skupni izmeri 83,24 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 6,15 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 10,34 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 3,075 + 5,17 = 8,245 m2);

7. enosobno stanovanje št. 1291-9 v II. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 
Mladinski ulici 1 0 v Kidričevem v skupni izmeri 51,39 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 8,37 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 6,63 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 4,185 + 3,315 = 7,5 m2);

8. dvosobno stanovanje št. 1291-11 v II. nadstropju poslovno-stanovanjskega objekta v 
Mladinski ulici 10 v Kidričevem v skupni izmeri 66,95 m2 (stanovanju pripadata balkon 
v izmeri 6,10 m2 in boks v kletnih prostorih v izmeri 8,67 m2 - plača se Vi kvadrature 
= 3,05 + 4,335 = 7,385 m2).

(cena za 1 m2 z vključenim DDV = 868 EUR; 1 EUR = 240 SIT).

Stanovanje Izhodiš, cena v EUR z 8,5 
% DDV Izhodiščna cena v SIT

Št. 1 - 51,93 m2 + 7,025
m2 = 58,955 m2 51.172,94 12,281.506,00

Št. 2 - 66,67 m2 + 8,29 m2
= 74,96 m2 65.065,28 15,615.667,00

Št. 3 -36,36 m2+ 7,92 m2
= 43,895 m2 38.100,86 9,144.206,00

Št. 4-51,90 m2+ 7,06 m2
= 58,96 m2 51.177,28 12,282.547,00

Št. 5-51,82 m2 + 7,225
m2 = 59,045 m2 51.251,06 12,300.254,00

Št. 6 - 66,75 m2 + 8,245
m2 = 74,995 m2 65.095,66 15,622.958,00

Št. 7 - 36,39 m2 + 7,5 m2
= 43,89 m2 38.096,52 9,143.165,00
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Št. 8 - 52,18 m2 + 7,385 51.702,42 12,408.581,00
m2 = 59,565 m2

III. Pogoji sodelovanja: Ponudbo za nakup zemljišč lahko dajo fizične in pravne osebe, ki 
položijo varščino v višini 10 % izhodiščne cene posamezne nepremičnine na TRR Občine 
Kidričevo pri Banki Slovenije št. 01 245-0100017097 s pripisom »varščina za nakup nepre
mičnin«. Prodajalec plačane varščine ne bo obrestoval. Ponudnik mora ponuditi izhodiščno 
ali višjo ceno.
IV. Vsebina ponudbe: Ponudba mora vsebovati točen naziv in naslov oz. sedež ponudnika, 
navedbo zemljišča, poslovnega prostora ali stanovanja, za katerega je ponudnik zainter
esiran, in ponujeno ceno. Ponudbi mora biti priloženo:

- potrdilo o vplačilu varščine,
- fotokopija osebne izkaznice za fizične osebe,
- izpisek iz sodnega registra za pravne osebe oz. za samostojne podjetnike priglasitev 

pri pristojnem davčnemu uradu,
- potrdilo davčne uprave o ID za DDV oz. davčno številki, matično številko in številko TRR 

ter enoto banke za primer vračila varščine,
- pisno izjavo o strinjanju s pogoji javnega razpisa.

V. Plačilni in ostali pogoji prodaje: Nepremičnine se prodajajo po sistemu videno-kupljeno. 
Ponudnik je vezan na ponudbo še 60 dni po poteku roka za oddajo ponudbe. Izhodiščna 
cena vsebuje DDV, ne pa davka na promet nepremičnin in ostalih stroškov. Kupec plača 
vse davščine v skladu z Zakonom o davku na dodano vrednost ali Zakonom o davku na 
promet nepremičnin in stroške overitve podpisov ter zemljiškoknjižnega prenosa lastništva. 
Tečaj EUR bo veljal po srednjem tečaju Banke Slovenije na dan plačila. Izbrani ponudnik 
mora kupoprodajno pogodbo skleniti v roku 30 dni po prejemu poziva prodajalca. Plačilo 
se opravi v roku 8 dni po podpisu kupoprodajne pogodbe na TRR Občine Kidričevo, pri 
čemer se varščina všteje v kupnino. Če izbrani ponudnik ne sklene kupoprodajne pogodbe 
oz. odstopi od pogodbe ali če ne plača kupnine v predpisanem roku, ima prodajalec 
pravico odstopiti od pogodbe oz. razdreti že sklenjeno pogodbo brez dodatnega roka za 
izpolnitev. V vseh primerih iz prejšnjega stavka se varščina kupcu ne vrne. V tem primeru 
lahko prodajalec sklene pogodbo z naslednjim najugodnejšim ponudnikorn brez novega 
razpisa. Neuspelemu ponudniku se varščina vrne brezobrestno v 8 dneh po končanem 
postopku javnega zbiranja ponudb. Nepremičnina preide v lasti in posest kupca po plačilu 
kupnine in vseh ostalih stroškov. Prodajalec si pridržuje pravico, da z nobenim prijavljenim 
ponudnikom ne sklene pogodbe, oziroma lahko začeti postopek ustavi kadarkoli do skle
nitve pogodbe, pri čemer ponudnikom ne priznava stroškov v zvezi s pripravo ponudbe.
VI. Postopek: Ponudniki svoje pisne ponudbe v zaprti kuverti pošljejo priporočeno po pošti 
ali oddajo osebno do vključno 30. junija 2005 na sedež Občine Kidričevo, Ulica Borisa 
Kraigherja 25, 2325 Kidričevo z oznako »NE ODPIRAJ - ponudba za nakup zemljišča« 
s pripisom zgoraj navedene zaporedne številke pri posamezni vrsti nepremičnine. Osebno 
prinesene ponudbe je treba do navedenega datuma do 15. ure oddati v sprejemni pisarni 
Občine Kidričevo.
VII. Javno odpiranje ponudb: Pravočasno prispele in na zaprti kuverti pravilno označene 
ponudbe bo javno odprla in pregledala imenovana komisija, in sicer v petek, 1. julija 
2005, ob 9. uri v sejni sobi na sedežu Občine Kidričevo. O izidu javnega zbiranja 
ponudb bodo ponudniki pisno obveščeni v roku 8 dni od dneva javnega odpiranja 
ponudb.
Vlil. Merila za izbor najugodnejšega ponudnika: Merilo za izbor najugodnejšega ponudni
ka je cena. V primeru enakih ponudb se bo med ponudniki opravila javna dražba.
IX. Dodatne informacije in ogled: Kontaktna oseba je višji svetovalec župana za pravne 
zadeve Egon REPNIK, univ. dipl. prav., ki v času uradnih ur daje informacije na sedežu 
Občine Kidričevo v pisarni št. 4 ali po telefonu št.: 02/799 06 12.

OBČINA KIDRIČEVO 
Občinska uprava

8.

OSTALI POGOJI: najemniki poslovnega 
prostora plačajo poleg najemnine še vse 
stroške v zvezi z uporabo poslovnega 
prostora;
PRILOŽENE LISTINE: priglasitveni list za s. 
p. ali izpisek iz sodnega registra za pravne 
osebe.
Vse interesente pozivamo, da podajo pisno 
vlogo za najem najpozneje do 30. junija 
2005 na naslov OBČINA KIDRIČEVO, Ulica 
Borisa Kraigherja 25, 2325 Kidričevo s pri
pisom »ne odpiraj - razpis za poslov
ni prostor št. I ali št. 2«.
Najemnika bo izbral odbor za gospodar
jenje z občinskim stvarnim premoženjem 
občine Kidričevo, ki bo pri izboru upošteval 
naslednja prednostna merila: ponudba naj
kvalitetnejšega programa v okviru predvide
ne dejavnosti, opravljanje redne dejavnosti 
kot edine dejavnosti, odstotek morebitnega 
vlaganja v obnovo, čas stalnega bivališča v 
občini Kidričevo, čas dela na območju obč
ine Kidričevo, število zaposlenih. Če se na 
javni razpis prijavi več prosilcev, ki v enaki 
meri izpolnjujejo pogoje, se med interesenti 
opravi dražba. Poslovni prostor se odda 
tistemu, ki ponudi višjo najemnino.

OBČINSKA UPRAVA 
Občine Kidričevo

9.
V skladu s 64. členom Statuta občine Kidrič
evo (Uradni list RS, št. 10/04)

SKLICUJEM
zbor občanov občine Kidričevo za 
območje kraja Mihovce in Drago

nja vas,
ki bo v torek, dne 28. 6. 2005, s pričetkom 
ob 20. uri v prostorih Gasilskega doma 
Dragonja vas.
PREDLOG DNEVNEGA REDA:
1. Predlaganje nadomestnega kandidata 
za člana krajevnega odbora Mihovce - 
Dragonja vas.
Datum: 14. 6. 2005

Zvonimir Holc, 
župan občine Kidričevo

10.

V skladu s 64. členom Statuta občine Kidrič
evo (Uradni list RS, št. 10/04)

Na podlagi 6. člena Odloka o oddajanju poslovnih prostorov v najem (Uradni list RS, št. 
15/98 in 66/00) Občina Kidričevo objavlja

JAVNI RAZPIS
za najem 2 poslovnih prostorov v poslovno-stanovanjski stavbi

na naslovu Ulica Borisa Kraigherja 25 (pare. št. 1019/6)
VELIKOST POSLOVNEGA PROSTORA ST. 1: 21,38 m2 - ob banki;
VELIKOST POSLOVNEGA PROSTORA ŠT. 2: 63,22 m2 - bivša lekarna;
PREDVIDENA DEJAVNOST: bančništvo, zavarovalništvo, igre na srečo, inženiring, poli
cija, državna uprava, trgovina, umetnost, kultura, socialno varstvo, politične stranke, 
humanitarne organizacije, izobraževanje, društvena dejavnost;
ČAS ODDAJE V NAJEM: nedoločen čas;
VIŠINA NAJEMNINE: 6,1 EUR/m2;

SKLICUJEM
zbor občanov občine Kidričevo za 

območje kraja Starošince,
ki bo v ponedeljek, dne 27. 6. 2005, s 
pričetkom ob 20. uri v prostorih gasilskega 
doma Starošince.
PREDLOG DNEVNEGA REDA:
1. predlaganje nadomestnega kandidata 
za člana krajevnega odbora Starošince.

Datum: 13.6. 2005
Zvonimir Holc, 

župan občine Kidričevo
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Ustvarjalnost na razstavi
V okviru DPD Svoboda Ki
dričevo so v času od novembra 
2004 do aprila 2005 potekale 
kreativne delavnice za odra
sle. Vanje se je vključilo osem 
ustvarjalnih žensk, ki so si vze
le čas, med njimi tudi ženske 
iz Apač, Lovrenca in Zupečje 
vasi. Srečanje smo imele vsa
ko sredo ob 17. uri v prostoru 
knjižnice v Kidričevem. 
Udeleženke delavnic smo z veli
kim veseljem in s polno ustvar
jalnega duha izdelovale deko
rativne in uporabne izdelke. Pri 
delu smo uporabljale različne 
materiale: valovito lepenko, tka

nino, oblikovale maso, krep pa
pir ter podobne materiale. Pod 
našimi rokami so nastajali uni
katni izdelki. V vsakem izdelku 
je bil vpleten delček avtorjevega 
ustvarjalnega duha. Ob vsem tem 
nam je veliko pomenilo druženje 
ter izmenjava izkušenj in znanj 
ob ustvarjanju.
Nekaj naših izdelkov je bilo pri
kazanih na razstavi, ki je bila v 
mesecu maju 2005 v prostorih 
knjižnice v Kidričevem.

Mentorica Rebeka Gulin s 
svojimi udeleženkami

Foto: S. Kerbler

Vzemi si čas
Vzemi si čas za prijaznost - saj je pot k sreči. 

Vzemi si čas za sanje - popeljejo te med zvezde. 
Vzemi si čas in se ozri naokrog - dan je prekratek, 

da bi bil sebičen.
Vzemi si čas za smeh - ki je glasba duše.

PROSVETNO DRUŠTVO CIRKOVCE

Novo vozilo Renault 
Midlum na pol poti

Od 16. junija 2005 so v PGD 
Lovrenc bogatejši za novo vo
zilo Ranault Midlum 270.13 
SPF.P.T., z EURO 3 motorjem 
in 265 KM ter dvojno kabino 
s 4 vrati za posadko 1+7. Pod
vozje je namenjeno za gasilsko 
vozilo GVC 16/25.
Vozilo je namenjeno za prevoz 
posadke in gašenje vseh vrst po
žarov. Samo podvozje je stalo 
14 milijonov, za katerega je 9 
milijonov prispevala občina Ki
dričevo, za kar soji gasilci PGD

Lovrenc zelo hvaležni. 
Nadgradnja vozila bo stala okoli 
18 milijonov tolarjev, kar pome
ni, da bo potrebno še kar nekaj 
sredstev, seveda pa bodo gasilci 
veseli vsakega prispevka.
Želja lovrenških gasilcev je, da 
bi vozilo predali svojemu name
nu ob 120 letnici PGD Lovrenc, 
ki ga bodo praznovali za Lov- 
renčevo leta 2006.

Tekst in foto: 
Brigita Tetičkovič

Ponosni gasilci pred novim vozilom.

20 let delovanja ljudskih pevcev PD Cirkovce
Ljudski pevci PD Cirkovce praznujemo v letu 2005 20 let skupnega 
delovanja. Ob tej priložnosti smo posneli svoj drugi projekt - zgošč
enko s 14 domačimi pesmimi. Izšla bo ob občinskem prazniku občine 
Kidričevo in z njo želimo ohraniti naše stare ljudske viže.
Pojemo na raznih nastopih in prireditvah. Naš zadnji uspeh je uvr
stitev na medobmočno revijo ljudskih pevcev, kije potekala v občini 
Lenart v kraju Jakobski Dol.
Ob 20-letnici našega delovanja, ki jo bomo proslavili v okviru sreč
anja ljudskih pevcev in godcev v mesecu oktobru, bo nastopilo več 
prijateljskih skupin, ki ohranjajo naše ljudsko izročilo.

Za Ljudske pevce PD Cirkovce Janko Čelofiga

Ravno polje - junij 2005
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Novi športni objekt v Lovrencu
Pogovarjali smo se s predsedni
kom gradbenega odbora za iz
gradnjo večnamenskega objekta 
Stankom Rihtaričem in članom 
nadzornega odbora Antonom 
Leskovarjem.
Ideja o izgradnji večnamenskega 
objekta na igrišču v Lovrencu je 
stara več kot 20 let.
Urednica: Kakšni so bili začetki 
in kako to, da seje izgradnja zač
ela leta 2004?
S. Rihtarič: V letu 2004 so svet
niki občinskega sveta za nas odo
brili 5 milijonov tolarjev začet
nih sredstev, za kar se jim iskrena 
zahvaljujem. Občina je uredila 
vso gradbeno dokumentacijo, 
odkupila zemljišče od Lamper- 
ger Anice. Kjer danes stoji ob
jekt je bila prej lesena hiška, ki 
smo jo morali podreti, to je bilo v 
mesecu aprilu 2004. Gradnja sa
mega objekta seje začela v juniji 
in ga pridno spravili po streho do 
konca leta.
Urednica: Pet milijonov je hitro 
pošlo, leto 2004 je minilo, kaj pa 
letošnje leto 2005?
S. Rihtarič: Ponovno bi se za
hvalil svetnikom za odobrena 
sredstva v višini 6,5 milijonov, 
za kar bi morali izgradnjo objek
ta tudi končati. Kar nam je tudi 
uspelo, delamo le še zaključna 
dela in urejamo okolico. 
Urednica: Kaj pa sama notra
njost stavbe, kot vemo jo bodo 
poleg športnikov uporabljali tudi

gasilci, osnovna šola, prosveta, 
upokojenci?
S. Rihtarič: Spodnji del stav
be v velikosti 16mX12m ima 
več prostorov. Največja soba je 
večnamenski prostor, ki se bo 
uporabljala za sestanke, vese
lice, družabna srečanja. Poleg 
so moški in ženski sanitarijie, s

katerimi bomo rešili problem sa
nitarij. Kot vemo smo morali se
daj hoditi preko ceste v gasilski 
dom. Potem je še en prostor za 
sodnike in dve slačilnice, ena za 
domačo in ena za gostujočo eki
po. Te slačilnice imajo tudi tuše. 
V spodnjem delu stavbe je tudi 
velika pokrita terasa. V zgornjem 
delu je prav tako veliko prosto
ra, ki se bo uporabljal v različne 
društvene namene.

Urednica: Opišite nam sam zač
etek gradnje, ozirama nastajanje 
večnamenskega prostora?
S. Rihtarič: Leta 2003 je na za
ključnem pikniku k meni prise
del Anton Leskovar z idejo, da 
bi ustanovili gradbeni odbor za 
izgradnjo večnamenskega pros
tora, z mano kot predsednikom.

V gradbenem odboru so bili za
jeti člani duštva, svetnika Jože 
Murko in Anton Leskovar, upo
kojenci, prosveta. Na tem me
stu bi želel povedati tudi to, da 
je lahko biti predsednik takega 
gradbenega odbora, če imaš ob 
strani takšno gonilno silo, kot je 
Anton Leskovar, za katerega ni 
bilo nikoli ovir, prav tako ne za 
njegovo družino, ki nam je res
nično veliko pomagala pri iz

gradnji.
UrednicatKaj pa samo prosto
voljno delo?
S. Rihtarič: Če vam povem, 
da je bil predračun tega objekta 
ocenjen na 26 milijonov, mi pa 
smo ga zgradili za 11,5 mili
jonov vam to lahko pove, da je 
bilo opravljenega veliko prosto
voljnega dela. Po preračunih je 
bilo do sedaj opravljenih 3.700 
prostovoljnih delovnih ur 75 
prostovoljcev. Kar je resnično 
veliko. Veliko so prispevali tudi 
donatorji, predvsem v podarje
nem materialu, za te usluge se 
jim zahvaljujem.
Urednica: Verjetno bi želeli 
koga posebej izpostaviti in po
hvaliti?
S. Rihtarič: Še posebej bi se 
zahvalil našemu športniku Mu- 
ršec Dragu in seveda gasilcem. 
Seveda pa gre začetna in konč
na zahvala občini Kidričevo, ki 
je zadevo začela peljati in jo tudi 
financirala. Hvala!
Urednica: Kdaj načrtujete urad
no otvoritev?
S. Rihtarič: Uradna otvoritev bo 
26. junija 2005 ob osrednji obč
inski slovesnosti. Kdo bo prere
zal trak pa naj za enkrat ostane 
še skrivnost.
Urednica: Hvala!

Tekst in foto: 
Brigita Tetičkovič

§

Novi večnamenski objekt v Lovrencu.

Starejši za višjo kakovost življenja doma
Zveza društev upokojencev 
Slovenije in Slovenska filan
tropija je v zadnjih letih izve
dla vrsto projektov, v katerih 
so bili vključeni starejši občani 
kot prostovoljci.
Pri delu s starejšimi so se pogo
sto soočali z njihovim nezado
voljstvom z delom vladnih slu
žb. Niso zadovoljni s kvaliteto 
pomoči, pripombe pa so imeli 
tudi na to, kdo je deležen drž
avne pomoči.
Kljub temu da imamo v Sloveni
ji več kot 400 društev in klubov 
upokojencev, ki dobro poznajo 
svoj teren, pa v petdesetih letih 
vzporednega delovanja vladnih

____ služb in društev le red-
t|M| ko zasledimo medse- 

bojno delovanje v ko

rist starejšim.
Iniciativna skupina projekta Sta
rejši s prostovoljnim delom za 
večjo kvaliteto lastnega življe
nja vrstnikov — vključevanje 
starejših v aktivnosti za pomoč 
starejšim na domu že vrsto let 
poskuša motivirati člane dru
štev upokojencev za organizira
no medsebojno pomoč. V štirih 
predhodnih projektih so bile pre
izkušene različne oblike medse
bojne pomoči starejših. Izkušnje 
na terenu so jih vzpodbudile k 
izdelavi modela vključevanja 
društev upokojencev v aktivno
sti za:
- ugotavljanje potreb po pomoči 
starejših, ki živijo doma,
- organizacijo različnih oblik po

moči,
- spremljanje učinkovitosti po
moči.
Tovrstne aktivnosti bodo omo
gočale društvom upokojencev 
večji nadzor nad aktivnostmi 
vladnih služb in nad aktivnostmi 
profitnih organizacij ter povezo
vanje z obojimi, česar do sedaj 
v Sloveniji na področju staranja 
nismo uspeli zastaviti. 
Ugotovljeno je bilo, da so dru
štva upokojencev zelo primerna 
za izvajanje tovrstnega projekta, 
ker imajo že sedaj organizirano 
mrežo poverjenikov, ki zelo do
bro poznajo teren in so tudi pri
pravljeni prostovoljno opravljati 
dela, za katera se dogovorijo v 
društvih.

Za spremljanje potreb starejših, 
ki živijo doma, in za organizaci
jo pomoči so najprimernejši nji
hovi vrstniki in njihova najožja 
okolja. Starejši ljudje se namreč 
zaradi naraščajočega nasilja in 
zaradi poplave prodaj na domu 
vedno težje odločajo odpirati 
vrata neznancem. Izkušnje pre
teklih let so pokazale, da njihovi 
vrstniki nimajo težav vzpostaviti 
kontakta z njimi, ker lažje opa
zijo potrebe po pomoči, ker se 
tudi sami srečujejo s podobnimi 
težavami, ki jih starejši sami te
žko povedo.
Društvo upokojencev Lovrenc 
na Dravskem polju se je že ob 
razpravi O kvaliteti življenja sta
rejših doma, ki jo je organizirala 
Pokrajinska zveza društev upo

Ravno polje - junij 2005
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kojencev Spodnje Podravje, v 
mesecu novembru 2004 odloč
ilo za sodelovanje pri izvedbi 
navedenega projekta na svojem 
območju.
Zato bomo v naslednjih mese
cih:
- organizirali obisk vseh kraja
nov, starejših od 69 let, z “vpra
šalnikom",
- ugotavljali potrebe starejših 
krajanov po vseh vrstah pomoči 
na domu in kdo to pomoč že do
biva,
- posredovali podatke o potre
bah pristojnim službam (občina, 
patronažna služba, Center za so
cialno delo, Center za pomoč na

domu, druge nevladne organiza
cije, ki se ukvarjajo s to dejav
nostjo),
- skušali organizirati pomoč 
vrstnikom v okviru Društva (dru
ženje, svetovanje, različne oblike 
laične pomoči),
- z rednimi obiski prostovoljcev 
(poverjenikov) pri tistih, ki že
lijo pomoč, spremljali kvaliteto 
pomoči v zadovoljstvo uporab
nikov,
- s podatki, ki bodo zbrani, bomo 
vplivali na občinsko in nacional
no politiko pomoči starejšim na 
domu.
Vabimo vse starejše občane, ki 
jih bo obiskal zadolženi prosto

voljec, k sodelovanju pri ugotav
ljanju potreb starejših, kajti le z 
ugotovitvami o dejanskih potre
bah po pomoči bo mogoče vpli
vati na socialno in zdravstveno 
politiko tako v državi kakor tudi 
zagotoviti nadzor nad porabo 
sredstev v te namene in kvaliteto 
dela vladnih organizacij, ki skr
bijo za starejše.
Društvo upokojencev bo ob za
gotovljeni bazi podatkov preko 
svojih poverjenikov oz. pros
tovoljcev uvedlo stalno obliko 
obiskov na domu, saj je le na ta 
način mogoče spremljati razme
re, ohranjati vezi med starostniki 
in razvijati medsebojno pomoč.

Tako bodo starejši čutili, da v sti
skah niso sami.
V ta namen bomo organizirali 
usposabljanje prostovoljcev za 
delo s starostniki v svojem oko
lju, kadar bodo ti pomoči potreb
ni.
Zavedamo se, da kar smiselno 
storimo za starejše danes, je za
gotovilo za lepšo starost in pri
hodnost jutri.

UPRAVNI ODBOR 
DU LOVRENC, 
Anton Planinšek 

predsednik: 
Martin Krajnc

13

Društvo invalidov Kidričevo gre naprej
Društvo invalidov Kidričevo je 
v letu 2005 naredilo velik korak 
naprej v svoji organiziranosti 
in načinu delovanja. Po včla
nitvi v Zvezo društev invalidov 
in oseb z invalidnostjo Sloveni
je je dobilo in sprejelo strokov
no pomoč pri načinu vodenja 
in delovanja invalidske orga
nizacije v skladu z Zakonom o 
invalidskih organizacijah.
V letu 2005 si je od Ministrstva 
za delo, družino in socialne za
deve RS pridobilo status invalid
ske organizacije in organizacije, 
ki deluje v javnem interesu. S 
tem ja zaključilo svoje organi
zacijsko preoblikovanje, ki je 
trajalo vse od ustanovitve. S pri

dobitvijo statusa je dobilo mo
žnost izvajati posebne socialne 
programe, namenjene vsem čla
nom društva kakor tudi ostalim 
zainteresiranim in pomoči po
trebnim. V strokovnih nosilcih 
programa zveze je dobilo oporo 
in potrebno strokovno pomoč. Z 
izvajanjem posebnih socialnih 
programov je dobilo možnost in 
pravico prijavljati se na razpise v 
sistemu financiranja invalidskih 
organizacij, tako na lokalni kot 
tudi na državni ravni. Društvo de
luje na svojem področju. V svoje 
vrste vabi vse dobro misleče in 
zainteresirane, pomoči potrebne 
in delavoljne državljane RS, ne 
glede na vrsto invalidnosti ali

bolezni. K sodelovanju vabimo 
predvsem strokovno usposoblje
ne in nekoliko mlajše, da pope
strimo svojo demografsko sliko 
in tako po svojih močeh pripo
moremo k izmenjavi znanj in iz
kušenj med generacijami.
V letu 2005 smo si zastavili do
kaj pester program dela na po
dročju že obstoječih društvenih 
programov, kot so srečanja, iz
leti, kolesarjenje, druženje na 
raznih prireditvah in podobno. 
Vse informacije dobite pri po- 
verjenicah.
Za izvajanje posebnih socialnih 
programov bomo v letu 2005 
organizirali posebna izobraže
vanja s pomočjo strokovnih de

lavcev naše zveze. Programi so 
pestri in prilagojeni našim raz
meram, zato vabimo k sodelova
nju vse ljudi dobre volje v občini 
Kidričevo in ne samo člane na
šega društva.
Društvo je letos za Zvezo orga
niziralo tekmovanje v igranju pi
kada, ki smo ga izvedli na Ptuju, 
dne 14. 5. 2005. Iz Društva inva
lidov Kidričeva se je tekme ude
ležilo 10 tekmovalcev. Tekmova
nje je kljub začetni tremi uspelo 
in z veseljem se bomo udeležili 
nadaljnjih športnih tekmovanj v 
okviru programa Zveze.

S pozivom pridružite se nam, 
vas pozdravlja predsednica 

Marta Pinterč

Spomin na najstarejšo upokojenko
Marija Ozimič je bila rojena 
14. 1. 1911 na Medvedcah. Se
demletni deklici je oče padel 
v prvi svetovni vojni. Mati se 
je ponovno poročila, ona pa je 
morala oditi za pastirico in pe
stunjo k tetam na Zgornjo Pol
skavo, kjer je tudi zaključila 
osnovno šolo.
Želela je postati šivilja ali ku
harica, vendar je bilo za šolanje 
premalo sredstev. Naravno da
nost je izkoristila kot dobra ku
harica v gostilni v Mariboru in 
kot gospodinjska pomočnica pri 
uglednih družinah. Iz leta 1929 
je ohranjen njen kuharski zve
zek s prelepo pisavo in raznimi 
recepti.
Leta 1932 se je Marija poroč

ila s Štefanom Ozimičem, ki je 
bil zaposlen kot ključavničar v 
Tovarni strojil v Majšperku. V 
Lovrencu sta kupila hišo, ki je 
bila pogorišče. S skupnimi moč
mi stajo obnovila. Gospa Marija 
je gospodinjila, skrbela za svoje 
tri otroke in obdelovala manjšo 
kmetijo. Eden od sinov ji je umrl 
v otroških letih, drugi je tragično 
umrl, ko mu je bilo 23 let. Z mo
žem Štefanom sta dočakala zlato 
in biserno poroko. Leta 1992 ji 
je umrl mož Štefan, ki je bil sou
stanovitelj Društva upokojencev 
Lovrenc in dolgoletni predsed
nik nadzornega odbora. Takrat 
seje včlanila v naše društvo tudi 
Marija. Za njo je na jesen živ
ljenja skrbela hčerka Hedvika,

ki je tudi že 13 let naša članica. 
Ni potrebovala veliko pomoči, 
saj je vseskozi sama skrbela za 
sebe. Vsak dan je kljub svojim 
94 letom vstajala iz postelje, po
gledala po dvorišču in sedla pred 
televizor. Telenovele je gledala 
redno, in to brez očal. Redko ka
tero nedeljsko mašo je zamudila. 
Tiho in skromno je živela, tako je 
tudi umrla. Ob prisotnosti hčerke 
in obeh vnukov je mirno zaspala. 
Od nje smo se poslovili 13. apri
la na lovrenškem pokopališču. 
Da smo jo imeli radi, je bilo vi
deti ob slovesu, saj smo se zbrali 
skoraj vsi krajani, številni sorod
niki in veliko naših članov dru
štva upokojencev. Molče smo se 
poslovili od nje. Lovrenški cer-

Marija Ozimič
kveni pevci so ji zapeli v slovo 
- Zaspala mamica si zlata.

Anton Planinšek, 
Tajništvo DU
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4. naravoslovni tabor
Med 19. in 21. majem je v 
osnovni šoli Griže v Savinjski 
dolini potekal že 4. naravos
lovni Unescov tabor. Udeležile 
smo se ga tudi tri učenke iz 8/9 
iz OS Cirkovce, skupaj pa seje 
tabora udeležilo kar 117 učen
cev iz osnovnih šol iz vse Slo
venije. Osnovno izhodišče tabo
ra je bilo delo v naravoslovnih 
delavnicah, katerih namen je bil 
spoznavati naravo in zakonitosti 
v njej. Delavnice so potekale v 
dveh večjih skupinah - razredna 
in predmetna stopnja. Glede na 
starostno skupino in želje ude
ležencev so gostitelji pripravili 
posamezne delavnice, za katere

smo se lahko opredelili že v pri
javi.
Prvi dan v Grižah je bil namenjen 
spoznavanju z učenci - gostitelji, 
mentorji delavnic in udeleženci 
tabora iz drugih šol. Popoldan 
je kar prehitro minil in sledilo je 
spoznavanje družin gostiteljev in 
spanje.
Drugi dan tabora j e bil dan name
njen delu v skupinah. S sošolka
ma Anjo in Majo smo izbrale isto 
delavnico z naslovom Živi svet 
pod mikroskopom. Najprej smo 
spoznali mikroskop in opazova
li nekaj organizmov in reči pod 
njim. Po malici pa smo se odpra
vili v naravo iskat žive organiz

me, ki smo jih kasneje opazovali 
pod mikroskopom. Najprej smo 
iz organizmov, pobranih iz na
rave, naredili preparate, ki smo 
jih nato opazovali, si risali skice, 
seveda takšne, kot smo jih vide
li skozi mikroskop. V delo smo 
se tako poglobili, da še opazili 
nismo, da seje dan že prelevil v 
večer. Skupaj z gostitelji smo se 
polni vtisov in utrujeni napotili v 
naša začasna bivališča.
Tretji dan je bil namenjen za
ključku tem. Skupaj z ostalimi 
udeleženci smo pripravili poroč
ila in plakat za zaključno prire
ditev. Že je bil tu zaključek in 
kakor vedno na koncu - slovo in

PRF.IELI SMO

Kje se
Moja dolžnost kot ravnateljice 
je zagotavljati kvaliteto bivanja 
otrok v vrtcu in na igrišču glede 
na standarde in normative in zelo 
težko meje prepričati iz strokov
nega vidika, da bi priključitev 
stavbe vrtca k OŠ nudila enako 
kvaliteto bivanja teh otrok.
Ni mi logično, da se nas nekam 
stiska, glede na to, da vrtec že 
imamo - tu, kjer smo - v parku. 
Tukaj ni prometa, srečujemo se 
s prijaznimi starejšimi ljudmi 
in v tem parku se ob praznikih 
odvijajo različne dejavnosti - je 
osrednji del dogajanj v Kidrič
evem.
Na sedanji lokaciji vrtca je že 
pripravljen investicijski načrt 
(2002) z gradbenim dovoljenjem 
(2004) z vsemi projekti za 12 od
delkov in skupno kuhinjo z OŠ. 
Zato je naše mnenje in mnenje 
staršev, da je zdajšnja lokaci
ja vrtca za bivanje otrok dobra, 
varna, najboljša, predvsem za
radi okolja, v katerem bivamo, 
in žal mi je, da se ne upoštevajo 
strokovna mnenja strokovnja
kov, ki smo si jih pridobili in 
jih predložili občinskemu sve
tu. Strokovnjaki so prepričani, 
da je za delovanje vrtca primer
neje organizirati vrtec na samo
stojni lokaciji še posebej, če so 
v vrtec vključeni otroci prvega 
starostnega obdobja - jasli, ter 

odsvetujejo umeščanje 
predšolskih otrok k

bodo igrali in bivali naši
OŠ. Jaslični otroci potrebujejo 
mimo okolje, ki je podobno do
mačemu, da se počutijo varne. Ti 
otroci potrebujejo dnevni počitek 
in zanje ustrezne pogoje. Kako
vostno organiziranje dejavnosti 
otrok v vrtcu postavlja med naj
pomembnejše kriterije kvalitet
no organizacijo prostora in časa 
z ozirom na starost vključenih 
otrok od 1 do 6 let.
Vsako starostno obdobje ima 
svojo specifiko razvoja, različ
ne potrebe in zahteve. Menim, 
da je na takšni zunanji bivalni 
površini prevelika generacijska 
razlika otrok (od dojenčkov do 
štirinajstletnikov).Tako kot naši 
predšolski otroci in vzgojitelji
ce, ki z njimi izvajajo kakovo
sten vzgojni program, tako tudi 
šolski otroci in njihovi pedagogi 
za izvajanje svojega kvalitetnega 
učnega dela potrebujejo kvalitet
ne pogoje in nemoteče zunanje 
elemente. Naše aktivnosti se iz
vajajo v veliki meri na prostem 
(različne prireditve ob praznikih, 
rojstni dnevi otrok, kros, sreč
anja s starši ...). Tudi na šolske 
otroke je potrebno pomisliti, saj 
tudi oni potrebujejo svoj pros
tor zunaj. Tako bi bilo skupaj na 
enem prostoru, ki bi bil razdeljen 
z ograjo okrog 450 otrok (11 me
secev - 14 let).
Glede projekta, ki ga že imamo 
in smo pred kratkim tudi prejeli 
mnenje Ministrstva za šolstvo in

šport, pa menim, da bi bilo dobro 
upoštevati njihova dva predloga. 
Prvi predlog: občina, ki najbo
lje pozna okoliščine demograf
skega gibanja rojstev v skladu 
s specifičnimi posebnostmi Ki
dričevega, pripravi perspektivno 
ureditev vrtca Kidričevo. Pouda
riti moram, daje naš vrtec vedno 
polno zaseden in otroci ostajajo 
zunaj, to pa zato, ker je specifi
ka kraja Kidričevega delavsko 
naselje. Tukaj je precej ljudi za
poslenih iz drugih občin in jim 
je mnogo lažje pustiti svojega 
otroka pri nas v vrtcu, v bližini 
svojega delovnega mesta. Prav 
tako bi potrebovali oddelek za 
izmeno, ki pa si ga zaradi pros
torske stiske ne moremo privošč
iti. Ta trenutek bi potrebovali 9 
oddelkov.
Drugi predlog: možnost pritlič
ne zasnove za novogradnjo vrtca, 
glede nato, daje razpoložljivega 
zemljišča za zunanje igralne po
vršine dovolj. To je možno, saj se 
tisti del, kije na stebrih (v našem 
projektu), samo spusti. S tem od
padejo stopnišče, dvigalo in ste
bri, kar bi izgradnjo prav gotovo 
še pocenilo.
Zavedam se, da je moč odločit
ve na strani občinskega sveta, ki 
prevzema veliko odgovornost za 
investicijo, predvsem ob more
bitni spremembi lokacije, ki po 
mojem mnenju ne bo dajala tako 
kvalitetnega standarda otrokom

pot proti domu.
Preživeti dnevi na taboru so hi
tro minili, me pa smo polne vti
sov zaključile za nas prvo takšno 
izkušnjo. Ugotovile smo, da je 
Osnovna šola Griže v primerja
vi z našo šolo po velikosti zelo 
majhna, vendar pa jim prav ta 
majhnost daje veliko topline in 
prijaznosti, ki smo ju bili v času 
tabora deležni vsi udeleženci. 
Na koncu vsega lepega pa nam 
ostajajo velike želje - te so po
novno snidenje z gostitelji na 5. 
naravoslovnem taboru v prihod
njem letu.

Helena Ivančič 8/9 
OŠ Cirkovce

malčki
predvsem na zunanjih površi
nah.
Arhitekturna odločitev in ume
stitev mora nuditi kvaliteto bi
vanjskih razmer za predšolskega 
otroka v vrtcu in na igrišču. 
Standardi in normativi natanč
no določajo, koliko mora biti 
notranje bivalne površine (3-4 
m2 na otroka) in zunanje igralne 
površine (15 m2 na otroka). Gle
de vrtca, kjer so zajeti od prve
ga starostnega obdobja, je v 30. 
členu naveden,o da mora imeti 
svojo lastno kuhinjo in da mora
jo biti med kuhinjo in igralnica
mi najkrajše poti. V projektu, ki 
ga imamo, je to upoštevano, jena 
sredini objekta in je tudi že pla
nirana večja kuhinja, ki bi lahko 
pokrivala potrebe OŠ Kidričevo. 
Zavedam se, da je neobhodno 
rešiti problem prehrane v OŠ 
Kidričevo, vendar menim, da ne 
bi smela vplivati na spremembo 
lokacije in kvaliteto bivalnih po
gojev predšolskih otrok.
Pred leti je bil narejen integral
ni razvoj Kidričevega, saj bo ne
koč mesto. Tako je potrebno tudi 
planirati, saj vrtec gradimo za 
daljše obdobje - pol stoletja ali 
pa še več. Vrtec in šola imata v 
Kidričevem svoj prostor, pomen 
in tradicijo in hkrati s tem svo
jo strokovno avtonomijo, kar bi 
morali ohraniti.

Ravnateljica: Neža Šešo
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Gostovanje FS Vinko Korže na Madžarskem
Folklorna skupina Vinko Ko
rže je ena izmed najstarejših 
folklornih skupin v Sloveniji. 
Skupina pleše izvirne štajerske 
plese, ohranja pa tudi druge 
oblike ustnega izročila, kot so 
igre, šege in ljudske pesmi. 
Plesalci so že sodelovali na mno
gih mednarodnih folklornih fe
stivalih, letos pa smo se odpravili 
na Madžarsko, kjer smo predsta
vili del naše kulturne dediščine. 
V petek 30. aprila zjutraj smo se 
z avtobusom odpravili na Madž
arsko, v manjši kraj Janoshalma, 
kjer smo bili gostje na tamkajš
njem festivalu. Med dolgo vo
žnjo, ki je trajala približno 6 ur, 
smo se večkrat ustavljali. Obis
kali smo tudi kraj Lenti, kjer smo

si vzeli čas za nakupovanje, nato 
pa prečkali reko Donavo in konč
no prispeli v Janoshalmo.
Ob našem prihodu so nas gosti
telji zelo lepo sprejeli. Šli smo 
v dijaški dom, kjer smo dobi
li udobne sobe. Navdušeni smo 
bili tudi nad hrano, čeprav je bila 
drugačna od naše. Gostitelji so 
nam razkazali mesto, ki nam je 
bilo zelo všeč.
V soboto 1. maja, smo si najprej 
ogledali razstavo kmetijske me
hanizacije, kije bila ob kmetijski 
šoli v Janoshalmi. Popoldan smo 
imeli nastop in tako predstavili 
del slovenske in cirkovške kul
turne dediščine. Gledalci so bili 
navdušeni, saj so prvič videli šta
jerske plese. Domov smo se vrni

li 2. maja zgodaj zjutraj. Sara Fideršek in
Anita Medved

Člani folklorne skupine so ponosni na svojo kulturno dediščino.

13. regijsko srečanje mladih raziskovalcev 
Spodnjega Podravja in Prlekije

Na Gimnaziji Ptuj je 5. maja 2005 potekalo 13. regijsko srečanje mladih raziskovalcev Spodnjega Podravja in Prlekije za srednje šole. Nosilec 
tekmovanja je Zveza za tehnično kulturo Slovenije, organizator pa Znanstveno raziskovalno središče Bistra Ptuj.
Na srečanju so dijaki iz Gimnazije, Ekonomske gimnazije Ptuj in Gimnazije Ormož predstavili 25 raziskovalnih nalog, ki jih je s pomočjo 
21 mentorjev pripravilo in predstavilo 52 mladih raziskovalcev, naloge je ocenjevalo 9 recenzentov.
Na OŠ Ivanjkovci je 6. maja 2005 potekalo 13. regijsko srečanje mladih raziskovalcev Spodnjega Podravja in Prlekije za osnovne šole.
Na srečanju je 78 mladih raziskovalcev s pomočjo 55 mentorjev pripravilo in predstavilo 41 raziskovalnih nalog, naloge je ocenjevalo 13 
recenzentov.
Na srečanju osnovnih šol je iz občine Kidričevo sodelovala tudi OŠ Borisa Kidriča Kidričevo, in sicer z dvema raziskovalnima nalogama:

Šola: Priznanje Naslov naloge: Področje: Mentor 1: Mentor 2: Mladi
raziskovalec Recenzent

OŠ Borisa 
Kidriča 

Kidričevo

Zlata Pihalni orkester 
Talum Zgodovina Ankica Logar Leonida Logar Brigita Tetič

kovič

Srebrna Kaj pa vitami
ni? Biologija Martina Kosi Mihaela Plani

nšek Miha Kosi Fuks Vitka Petrovič

Na državno tekmovanje seje uvrstila raziskovalna naloga Pihalni orkester Talum, avtorice Leonide Logar.

Raziskovalcem in mentorjem čestitamo za priznanja.
Na državno srečanje se je uvrstilo skupno 7 raziskovalnih nalog iz 
srednjih šol in 18 raziskovalnih nalog iz osnovnih šol.

Najboljše naloge so mladi raziskovalci predstavili na državnem sreč
anju 3. junija 2005 v Murski Soboti.

Tekst in foto: Robert Novak
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Pisni utrinki OŠ Cirkovce

FOLKLORNI KROŽEK OŠ CIRKOVCF

Ljudski ples je del slovenske kulturne dediščine

v 5ou se 
Vtoiko stvari.

A/toClAO S£ BR-ATs 
PISATI IN RAČUN Al LAAED ODAOROn s E
LAHKO U3R.AAA0,
/gl\A/VP£ JE ZA /VaS
ZELO ZABAto^,

LB L/KO KLofKOl/.

lah 1,(UQ^Q/y?/tuice

V PRVEM RAZREDU
V ŠOLI SE IMAMO LEPO. VSEH SKUPAJ NAS JE 18, 9 DE
KLIC IN 9 DEČKOV. NAŠ RAZRED IMA POSPRAVLJENE 
PREDALE. ZNAMO RAČUNATI DO 10. ZDAJ ŠE SAMO PO
NAVLJAMO MATEMATIKO. ZNAMO ZAIGRATI VELIKO 
IGRIC IN ZAPETI VELIKO PESMIC. RADI USTVARJAMO 
Z BLAGOM, LESOM, PAPIRJEM, KARTONOM IN BARVA
MI. NAJBOLJ HLADEN DAN JE BIL, KO SMO ŠLI NA TRI 
KRALJE.
USPELO NAM JE ZBRATI VELIKO EKO ZNAKOV. OSVOJI
LA SEM VEGOVO PRIZNANJE.
PRVI RAZRED JE NAJBOLJŠI.

EVA KOTNIK, 1. RAZRED 
OŠ CIRKOVCE

V ŠOLI
SEM ŽIGA BRGLEZ IN HODIM V PRVI RAZRED. RAD TE
LOVADIM IN RAČUNAM. V PRVEM RAZREDU MI JE BILA 
VŠEČ TELOVADBA. NAUČIL SEM SE TUDI VELIKO NO
VIH PESMIC. REDNO HODIM V KNJIŽNICO. VŠEČ MI JE 
BILO V PODALJŠANEM BIVANJU, KJER SMO SE VELIKO 
IGRALI. UPAM, DA SE BOMO TUDI V DRUGEM RAZREDU 
VELIKO IGRALI.

ŽIGA BRGLEZ, 1. RAZRED 
OŠ CIRKOVCE

Ljudski ples je del slovenske 
kulturne dediščine, zato je 
prav, da ga kot posebno vred
noto spoznajo tudi otroci.
Na osnovni šoli v Cirkovcah se 
aktivno dela na tem področju že 
dobrih trideset let. Otroci se pri 
folklornem krožku spoznavajo s 
plesi skupaj s pesmimi, oblačil
no kulturo, šegami in navadami 
iz življenja naših dedkov in babic 
na prijeten in sproščujoč način. 
V tem šolskem letu so, kot že

tolikokrat doslej, zopet pomladi
li skupino. Vanjo so se vključili 
učenci od 2. do 5. razreda. Iz
brali so ljudsko pesem Prvo leto 
služim, ob kateri so se spomnili 
danes že pozabljenih časov, ko 
so revni otroci hodili služit k bo
gatejšim za pastirčke in hlapce. 
Ob šaljivi pesmici so se otro
ci zabavali in igrali živali, ki jo 
je nekdo »prislužil«, ples pa so 
prilagodili začetnim korakom. 
Gledalcem so se predstavili več

krat, nastopili so na območni in 
medobmočni reviji in na državni 
reviji Pika poka, kjer so prejeli 
zlato priznanje.
Naslov pesmice simbolično po
meni tudi prvo leto druženja. Po
navadi je v skupini tako, da ple
salci ostanejo v skupini več let in 
s tem nadgrajujejo svoje delo. V 
našem kraju brez folklore pač ne 
gre in mnogi nadaljujejo s tem še 
po osnovni šoli.
Prav je, da otroci ob poplavi

moderne glasbe, ki jo danes po

slušajo mladi, spoznajo ustvar

jalnost in življenje otrok, ko jim 

starši niso nudili veliko v mate

rialnem smislu. Velike zasluge za 

uspešno delo imajo tudi starši, ki 

otroke pri tem delu podpirajo.

Marija Jurtela 

Foto: Langerholc
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Še učili se boste o njem
Častni občan občine Kidričevo, nagrajenec mesta Maribor, pisatelj in novinar Zdenko Kodrič pri slovenščini

Ko smo izvedeli, da nas bo obis
kal pisatelj, smo bili vsi iz sebe. 
»Van, super!« to so bile naše 
besede.
V petek, 10. junija 2005, nas je s 
svojim obiskom počastil Zdenko 
Kodrič, častni občan občine Ki
dričevo, nagrajenec mesta Mari
bor, priznani pisatelj in novinar. 
Doma je iz naših krajev, torej 
nam njegov obraz ni tuj. Več
krat ga opazimo na cesti, ko se 
sprehaja s svojo ženo, našo uč
iteljico zgodovine in geografije. 
Na knjižnih policah srečujemo 
njegove knjige in marsikdo je 
katero že kdaj prijel v roke in 
pokukal vanjo.
Ura slovenščine se je začela. 
Lara Brglez in Samo Horvat 
sta pogumno zastavljala vpraša
nja, pisatelj pa nam je na dolgo 
in široko, predvsem pa zanimivo 
in doživeto, odgovarjal.
Izdal nam je tudi nekaj svojih 
pripetljajev in zanimivih dogod
kov.
Nekoč je odpotoval v Mehiko. S 
sabo je vzel tri svoje knjige in se

odpravil po knjigarnah v Ciudad 
de Mexico. Še sam ne ve, od kod 
je dobil idejo, da bi svoje knjige 
vtaknil med ostale pod črkama C 
in K. Ko je odhajal iz knjigarne, 
je opazil, da so povsod namešč
ene kamere, kljub temu pa s tem 
ni imel težav. Zdaj meni, daje to 
storil, ker j e upal, da se bo morda 
nekoč vrnil v ta kraj in tam našel 
svoje knjige.
Zaupal nam je tudi skrivnost, 
kako napiše knjigo. Ne potrebuje 
»lavorja« tople vode, da bi si na
makal noge med pisanjem, pač 
pa mora, preden začne pisati, 
prebrati okoli 20 knjig. To pa na 
žalost zahteva tudi mnogo časa. 
Ker pa se od pisateljevanja v 
Sloveniji dandanes ne da živeti, 
se preživlja tudi z novinarstvom. 
Piše o vsem, le šport in cestne 
nezgode niso njegovo področje. 
Zaposlen je pri časniku Večer. 
Do zdaj je napisal že 8 knjig, 
med njimi je najbolj znano delo 
roman Barva dežja, ki je bila 
tudi nominirana za nagrado 
kresnik. Zanimiva je tudi knjiga

Med cirkovskimi osnovnošolci.

Trampolin, pri pisanju katere je 
sodelovalo 17 avtorjev. To je bil 
tudi prvi internetni roman na slo
venskem.
Roman Potsdamska baterija
zaradi kritiziranja družbe ni po
žel uspeha in je, kot pravi pisa
telj:
»Pogrnil na celi črti.« Je pa po
želo veliko ugodnih kritik njego
vo zadnje delo zbirka kratke pro-

Foto B. Munda

ze Visoka moda.
Sedaj bere že 6. knjigo, to pome
ni, da bomo čez nekaj časa spet 
brali njegovo novo delo.
Še spominček v zahvalo, slikanje 
in zelo zanimive ure slovenščine 
je bilo konec.

Barbara Munda, 
Samo Horvat, 

8. b-razred OS Cirkovce

ŠPORTNO DRUŠTVO STRNIŠČE

Kolesarski izlet s piknikom
Skoraj vsak dan, sploh pa ob vi
kendih, vidimo vedno več kole
sarjev voziti po manj prometnih 
cestah naše lepe Slovenije. Tudi 
mimo naše vasi hitijo. Zakaj ne

bi tudi mi organizirali kolesar
skega izleta, se je slišalo od čla
nov Športnega društva Strnišče. 
Računali smo, da bi se nanj pri
javilo nekaj vaščanov, toda raz

ličnih starosti in zahtevnosti. 
Planirali smo dve trasi, in sicer 
lažjo - krajšo in težjo - daljšo. 
Gremo, pa če se jih prijavi samo 
nekaj, smo sklenili. Bili smo pri
jetno presenečeni. Prijavilo seje 
staro in mlado. Preko 40 se nas 
je odpravilo na kolesarski izlet v 
soboto, 11. junija. Večina jih je 
krenilo na 24-kilometersko pot 
mimo Župečje vasi, Cirkovc, 
Sestrž in Podlož. Ostali smo bili 
bolj trmasti in smo se podali na 
47-kilometrsko pot z nadaljeva
njem od Sestrž mimo Črešnjev
ca, Pečk, Majšperka in Župečje 
vasi do cilja.
Tretjina prijavljenih za piknik 
je ostala na igrišču, kjer so pri
pravili vse za dobro in sproščeno 
druženje. Ko smo se vsi skupaj 
okrepčali in povrnili izgubljene 
kalorije, smo izvedli še zanimi
ve »Polžje dirke » s kolesi. Pri
javilo seje 12 kolesarjev različ
nih starosti. Po sistemu izpada
nja so ostali trije tekmovalci za

finale. Prvo nagrado je osvojil
Luka Pepelnik, drugo Natalija 
Munda in tretjo nagrado Majda 
Gajser.
Dolgo v noč smo se veselili, 
sproščeno igrali že pozabljene 
družabne igre, katerih smo se 
starejši spomnili še iz otroških 
let in smo se jih igrali v šolskih 
odmorih. Takrat smo še smeli na 
dvorišča, k sreči nas takrat še 
niso okupirali mobilniki, računa
lniki in CD-ji.
Tokrat so nas vaški otroci opa
zovali in skoraj niso vedeli, kaj 
nas je prijelo, kakšne igre se ig
ramo.

Vsi smo si bili enotni. Večkrat 
bi morali doživeti tako lep izlet, 
dan in večer.

Tekst in foto: 
Jože Šafranko

d

Del udeležencev kmalu po startu.
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Športni park Apače z novimi pridobitvami
Vodstvo in športniki v Apačah 
smo bogatejši še za dve prido
bitvi, v kateri smo vložili veliko 
truda in prostovoljnega dela in 
s tem dokazali, da vzorno skr
bimo za svoj športni park. 
Naše nogometno igrišče je vsa
ko leto čez poletje posivelo, zato 
smo s skupnimi močmi uredili 
zalivanje. Ker je igrišče velika 
zelenica in je zalivanje zahtev
no, smo uredili črpališče vode in 
dva vozička, ki samodejno zali
vata vso travno površino. Potreb
no je bilo urediti dovod vode do 
igrišča in nabaviti cevi, ki dova
jajo vodo do vozičkov. Ta inve
sticija nam je uspela ob pomoči 
sponzorjev in pridnih rok naših

članov izvršnega odbora.
Tik pred koncem prvenstva pa 
smo uredili tudi ograjo okrog 
igrišča, brez katere ni možno ig
ranje v višjem rangu MNZ Ptuj. 
V izgradnjo ograje smo člani 
športnega društva vložili preko 
400 ur prostovoljnega dela. Plan, 
ki smo si ga zadali, smo dosegli 
tako na področju ureditve šport
nega parka, kakor tudi na tekmo
valnem področju. Članska ekipa 
si je z osvojitvijo prvega mesta 
v drugi ligi MNZ Ptuj zagotovi
la napredovanje v pvo ligo MNZ 
Ptuja, uspeh pa so dopolnili mla
dinci, ki so zasedli drugo mesto v 
mladinski ligi MNZ Ptuja.

Franc Murko

V

Športni park Apače. Foto: FM

Aktivni v športnem društvu NIKA
ŠD Nika je organiziralo in iz
vedlo plesni tečaj latinsko ame
riških in standardnih plesov (ča 
ča ča, merenge, salsa, bačata, 
blus, folkstrot). Tečaj je potekal 
od sredine novembra do začet
ka aprila v športni dvorani Lov
renc na Dr. polju pod vodstvom 
plesne učiteljice Anett Vilhar iz 
Maribora. Udeležilo se gaje 16 
plesalcev.
Društvo namerava plesni tečaj 
organizirati in izvesti ponovno 
v jeseni.
V času zimskih počitnic je dru
štvo organiziralo in izvedlo tečaj

alpskega smučanja za predšolske 
otroke in osnovnošolce. Učitelji 
smučanja so poučevali smučanje 
v zimskih šolah v naravi in sode
lovali na zimskih šolskih šport
nih dnevih.
Smučarski sodnik je v sodelova
nju s Smučarskim klubom Bra
nik Maribor sodil na mednarod
nih FIS tekmah alpskega smuč
anja na Mariborskem Pohorju.
V mesecu maju in juniju so pla
valni vaditelji in učitelji pouč
evali plavanje osnovnošolcev in 
sodelovali v letnih šolah v nara
vi.

AKTUALNO!
Pod strokovnim vodstvom pro
fesorjev športne vzgoje, osebnih 
trenerjev, študentov fakultete za 
šport, vaditeljev fitnesa društvo 
izvaja programe za splošno kon
dicijo ali športnike, Programe za 
ljudi s sladkorno boleznijo, povi
šanim krvnim tlakom, povišanim 
holesterolom, programe za hujš
anje ( vse to z ustrezno zdravo 
prehrano) in programe ukvarja
nja s športom za ljudi po težjih 
poškodbah.
Organiziramo in izvajamo pla
valnega tečaje za neplavalce-

začetna šola plavanja kot tudi 
tečaja za izpopolnjevalno tehni
ko plavanja; vse za otroke, mla
dino in odrasle pod vodstvom va
diteljev in učiteljev plavanja. 
Društvo v poletnih mesecih so
deluje s ŠD Fidesport iz Ptuja, 
katero organizira in izvaja tu
ristične spuste s kanuji po reki 
Dravi in šolo jadranja na deski.

Vse informacije: 041 98 897, 
Boštjan 

ŠD NIKA 
Predsednik: 

Boštjan Zupanič

Prvošolci OŠ Cirkovce v tem šolskem letu

Prvi veliki koraki
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Postavljanje majskega drevesa
Že vrsto let je tudi v naši vasi 
ustaljena navada, da pred praz
nikom dela postavimo majsko 
drevo. Bali smo se, da bo po 
osamosvojitvi Slovenije ta nava
da splahnela in smo mislili, da 
bodo prevladali drugi interesi. 
Vidi se, da se je ta navada trd
no ukoreninila in ljudem pomeni 
mnogo več kot le praznovanje 1. 
maja. Tudi v prejšnjem sistemu 
so ljudje 1. maj različno prazno
vali. Eni so ravno na ta dan naj
več delali, ker pač ostale dni niso 
našli priložnosti. Drugi so ta da 
praznovali na ta način, da niso 
delali in so se odpravili na različ
na prvomajska srečanja ali pa na 
ogled naravnih in drugih lepot. 
Tudi sedaj ni veliko drugače. 
Morda res ni slišati toliko prvo
majskih budnic.
Je pa lepo videti ta majska dreve
sa, ki so posejana po raznih slo
venskih krajih, nekje več, drugje 
manj. In če jih ne bi bilo, bi nam

nekaj manjkalo. Imam občutek, 
da je ta navada biološko zasidra
na, da so ta drevesa znanilke po
mladi, želenega toplejšega vre
mena, ko se narava odene v pre
lepe odtenke zelene barve, ko se 
pač narava dokončno prebudi. 
Spremenil se je sistem samega 
postavljanja drevesa. Ponekod ga 
postavijo s tehniko, ki je v dana
šnjem naprednem času na razpo
lago. V naši vasi ga postavljamo 
še po stari tradiciji- ročno. Na 
predvečer praznika se zbere veči
na krajanov na igrišču. Moški 
del poskrbi za vodjo komande 
in po njegovih navodilih prične
jo postavljati majsko drevo. Da 
ne bi bilo prehitro postavljeno, 
so vmes »špricar pavze«. Ženski 
del in otroci to zanimivost opa
zujejo z varne razdalje na robu 
igrišča, od koder je slišati kakšno 
bodico ali šalo na račun postav- 
ljavcev. Po postavitvi je obvezna

daljša »odžejalna« pavza. Ko se 
stemni, se prične veselo druženje 
ob hrani in pijači ter zvokih za
bavnih ritmov. Iskre švigajo vi
soko v nebo, ko se prižge kres. 
To je najlepši trenutek, veselje se 
stopnjuje, otroci radostno kričijo 
okrog kresa. Razvije se splošno 
razvedrilo s petjem ali plesom do

zgodnjih jutranjih ur.
Drugo jutro smo bogatejši za 
želene, pričakovane in dožive
te občutke. Znajdemo se v naj
lepšem pomladnem mesecu z 
imenom maj.

Tekst in foto: 
Jože Šafranko

MK TULIPAN

Blagoslov motorjev

Srečanje so zaključili v prijetnem vzdušju.

Člani moto kluba MK Tulipan 
iz Cirkovc smo se tudi letos 
odločili organizirati blagoslov 
motorjev, da bo prihajajoča 
sezona pod varstvom Sv. Kri
štofa čimbolj varna za vse ude
ležence v prometu.
Kljub slabim vremenskim napo
vedim, ki pa se, za razliko od lan
skega leta, niso uresničile, se je 
16. aprila vila kolona okrog 350 
motoristov iz vse Slovenije, iz

zbirališča v Cirkovcah do Ptuj
ske Gore, kjer je potekal blago
slov. Tam so nas s pijačo in pri
grizki pričakali člani Turistične
ga društva Ptujska Gora ter pater 
Janko, ki je blagoslovil zbrano 
množico.
Po ogledu znamenitosti Ptuj
ske Gore ter naužitju jasnega 
razgleda v dolino smo se vrnili 
na kraj dogajanja, na igrišče za 
novo cirkovško dvorano. Tukaj

je na rokerski nivo 
vzdušje povzdignil 
legendarni cirkovški 
rokenrol band KO
PIJE (slava jim!).
Motoriste so prič
akali topla jedača, 
hladna pijača in gra- 
tis unikatni motori
stični golaž (bil je 
sicer pripravljen za 
300 bajkerov, toda 
ker nas je presene
tilo tako lepo vreme kot število 
motoristov, vsi niso prišli do nje
ga - obljubljamo, da ga bo drugo 
leto dovolj!)
Da pa je bil žegen ta pravi, smo 
člani MK vabili medse že dan 
prej, kjer smo se družno priprav
ljali na naporno soboto. Tradici
onalno in pregovorno gostoljubje 
domačinov je bilo na petkovo noč 
podkrepljeno z dobrim rokenro
lom, promocijo različnih pijač z 
dvema zavzetima hostesama ter 
vročo artistko, kot se spodobi za 
motoristično čago. Vsi tisti, ki so 
se počutili dovolj močni, pa so 
lahko zajahali tudi petkonjskega

mehanskega bika, ki je stresal s 
sebe tako staro kot mlado. 
Skratka, blagoslov je uspel, kot 
bi si le lahko želeli. Zahvaljuje
mo se vsem, ki so se ga udeležili, 
tako motoristom kot ljubiteljev 
motorjev, čeprav upamo, da bo v 
prihodnjih letih zbralo pogum še 
več domačinov in okoliških pre
bivalcev, saj so vabljeni ter iskre
no dobrodošli prav vsi!

Žiga Medved, 
predsednik kluba
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7. PRAZNIK VRTCA KIDRIČEVO

Z otroci v deželo glasbe
V večnamenski dvorani v Cir
kovcah smo v petek, 12. junija 
2005, otroci in zaposleni Vrtca 
Kidričevo pripravili zaključno 
prireditev, ki smo jo združili s 
proslavo ob sedmi obletnici sa
mostojnega delovanja vrtca in z 
razstavo glasbil, ki so jih otroci 
izdelali iz odpadnega materia-

Poleg nekaj sto staršev so si pri
reditev ogledali številni gostje, 
med katerimi smo bili še posebej 
veseli gospoda župana Zvonimir
ja Holca, podpredsednice SVS 
gospe Božene Bratuž in sveto
valke za predšolsko dejavnost iz 
ZŠ gospe Fanike Fras - Berro ter 
ravnateljic in ravnateljev vrtcev 
in osnovnih šol.
V letošnjem letu smo se zelo 
zavzeto lotili aktivnosti v okviru 
glasbenega projekta Jaz sem mu

zikant. Glasba ima 
pomembno vlogo 
pri izobraževanju 
in vzgoji otrok, 
saj pripomore k

uresničevanju velikega obsega 
vzgojno-izobraževalnih ciljev. 
Otrokom smo želeli približati 
glasbeni svet, da bi postali za
htevnejši poslušalci, da bi znali 
vrednotiti glasbo, da bi spozna
li glasbene zakonitosti in bi se 
ukvarjali z glasbo, da bi bili dru
gačni in osebnostno bogatejši.

lične glasbene goste, ki so s svo
jim glasbenim znanjem obogatili 
naš projekt. Otroci so imeli mo
žnost eksperimentiranja z glasbi
li, tehnikami igranja in glasom. 
Poslušali so različno glasbeno 
literaturo ter se ob aktivnem so
delovanju celovito glasbeno raz
vijali.
Svoje doživljanje glasbe, spon
tanost in ustvarjalnost so otroci 
s plesom, petjem in igranjem na 
glasbila izrazili na zaključni pri

reditvi, kjer so »v deželo glas
be« popeljali vse goste in nam 
vsem skupaj s svojim nastopom 
sporočili: »Glasba je največje 
odkritje, večje od vse modrosti

in filozofije, glasba človeka ple
meniti in osrečuje, v njem raz
vija ljubezen ne samo do lepega, 
temveč tudi do skupnosti« (Be
ethoven).
Predšolski otroci so najmlajši 
člani družbene skupnosti, zato 
je pomembno poudariti načelo, 
daje predšolsko vzgojo potrebno 
razumeti znotraj njenih lastnih 
okvirov in specifičnost vrtca kot 
institucije, ki že ima svoj pomen,

prostor in tradicijo v Kidričevem, 
ki je zaradi otrok in za otroke, 
zato ni vseeno, kje bomo gradi
li novi vrtec, v kakšnem okolju 
bodo odraščali naši otroci ter ka
kšne spodbude in možnosti bodo 
imeli za vsestranski razvoj.

Ravnateljica Neža Šešo 
Foto: Kosi
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